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Rezultati prodaje 
v obdobju L - I X .  1981

V prvih  devetih  m esecih le
tošnjega leta so posam ezne te
meljne organizacije (po podat
kih iz tabele AOP) dosegle na
slednje prodajne rezu lta te  na 
eksternem  trg u :

P rodaja  v  p rim erjav i s planom :

iz le ta  1980, dobimo čez 100 
s ta rih  m ilijard. To pomeni, da 
bi za devet mesecev m orali 
im eti vsaj 75,6 m ilijard  realiza
cije. Dosegli smo 71,5, k a r je  
za 5,4 %  m anj. Tudi pri takš-

V %

Domači trg  Izvoz Skupaj
kg din kg din kg din

V ijakarna 123,0 130,9 99,5 124,4 118,3 129,5
V erigam a 92,0 95,7 90,2 83,5 91,2 91,3
S idrne verige

■— skupaj 159,0 112,5 57,1 71,6 111,0 97,9
— brez žice 71,9 84,3 57,1 71,6 64,9 79,7

Kovačnica 110,9 135,1 108,1 192,1 110,9 137,4
TIO — 113,9 — 30,3 — 107,4

Skupaj DO
— brez žice 99,5 112,7 77,9 89,1 91,9 107,1
— z žico 121,0 117,4 77,9 89,1 105,9 110,7

P rodaja  v p rim erjav i z enakim  obdobjem lani v  %

Domači trg Izvoz Skupaj
Tozd kg din kg din kg din

V ijakarna 100,6 134,6 132,2 188,8 104,8 142,6
V erigam a 95,5 137,4 118,7 137,3 105,1 137,3
Sidrne verige

— skupaj 74,7 106,6 91,1 177,2 78,1 119,0
— brez žice 88,5 122,9 91,1 177,2 89,5 136,3

Kovačnica 113,1 151,5 172,3 265,6 114,3 155,2
TIO — 140,3 — 138,8 — 140,3

Skupaj DO
— brez žice 99,4 138,3 111,0 162,7 102,6 142,5
— z žico 91,2 133,9 111,0 162,7 95,6 138,6

Če form alno pogledam o od
stotke iz p re jšn jih  dveh tabel, 
bi bili lahko zadovoljni, in si
cer zaradi tega, k er sm o skup
ni prodajni p lan  z žico vred  
presegli za 5,9 %  po količini in  
za 10,7 %  po v rednosti. Če ve
mo, da smo skupn i p rodajn i 
plan v  letošnjem  le tu  postavili 
sam o za 12,8 %  višje od dose
žene realizacije  v  le tu  1980 in  
če vemo, da sm o v  decem bru 
1980 zvišali p rodajne  cene za 
verige 20 %, v ijak e  za 25 %  
(efekti teh  zvišanj se  pokažejo 
v letošnjem  letu) te r  če vemo, 
da smo imeli devalvacijo  do
m ače valute, m islim , da bi mo
rali biti zaskrbljeni. Predvsem  
bi m orali biti zask rb ljen i zara
di nedoseganja fizičnega obsega 
p rodaje  oz. proizvodnje. S tag
nacija  proizvodnje im a poleg 
disproporca v  na raščan ju  naših  
p roda jn ih  in  nab av n ih  cen re 
produkcijskega m ateria la  za po
sledico upadanje  rea lne  vred
nosti dohodka, k a r  n im a naprej 
za posledico stagnacije , am pak 
zaostajan je  v  razvoju . P reprost 
račun nam  kaže, da m oram o 
v  letošnjem  le tu  im eti vrednost 
v  realizaciji čez 100 s ta rih  m i
lijard . V le tu  1980 sm o dose
gli 76,4 sta re  m ilija rd e  realiza
cije. Cilj ekonom ske politike za 
letošnje leto je  s to p n ja  in fla
cije 32 % . Če linearno  za toli
ko odstokov zvišam o realizacijo

nem  obsegu realizacije ne bi 
ohranili realno vrednost dohod
ka, k e r je  znano, da m aterialn i 
stroški v  naši branži rastejo  hi
tre je  od splošne stopn je  in fla 
cije.

P rep ričan  sem, da so tud i 
p ri takšn ih  pogojih gospodarje
n ja  ko t so, obsta ja le  in obsta 
ja jo  ob jek tivne  možnosti za 
o h ran itev  rea lne  vrednosti do
hodka. M oram o se zavedati, da 
v le tošn jem  le tu  nim am o več 
m ožnosti p ridobivanja  dohodka 
na račun  zvišanja cen. Z ato  
m oram o izkoristiti vse m ožno
sti za zvišanje proizvodnje in  
s tem  tu d i prodaje. N am enom a 
se v  tem  prispevku  daje  več 
poudarka  proizvodnji kak o r 
prodaji, k er smo lahko  s tre 
nu tn im  stan jem  naročil zado
voljni.

P rej naštete  splošne o cen eo  
relativno  slabem  poslovanju ne 
veljajo  v  enaki m eri za vse te 
m eljne organizacije. Tudi p ri
kazani odstotki dosežene p ro 
daje niso zadostni kazalci za 
oceno uspešnosti poslovanja. 
T renu tn i finančni položaj po
sam eznih  tozdov je  poznan. 
Mislim, da se dokaj dobro u je 
ma s p rikazanim  gibanjem  p ro 
daje  oz. proizvodnje. P ri tem  
bi sam o dodal, da zvišanje p ro 
daje v  tozdu K ovačnica n i iz

ključno rezu lta t dela te  tem elj
ne  organizacije. Če ne bi upo
števali transpo rterjev , bi bila 
p rodaja ostalih  izdelkov po ko
ličini m anjša ko t v  prejšnjem  
letu.

Zvišanje p roda je  v  tozdu 
TIO še zdaleč n i zadostno z ozi
rom  na to, da je  bilo v  prvih  
devetih  mesecih v  tem  tozdu 
povprečno za 12,4%  več zapo
slenih kot v  enakem  obdobju 
le ta  1980. Posebno ne bi smeli 
biti zadovoljni, če upoštevam o 
pomen tega proizvodnega pro
gram a za našo delovno organi
zacijo.

V izvozu smo dosegli ca. 4 
m ilj. dolarjev, od tega 60 %  
konvertibilnega in  40 %  klirin- 
ga. Razm erje je  slabše kot je 
bilo planirano. Z aključenih  po
slov v  izvozu im am o za ca. 6,3 
m ilj. dolarjev, k a r  je  ob upo
števan ju  tečajn ih  razlik  več kot 
rebalansiran i p lan  za letošnje 
leto. Problem  p ri izvozu je  ta, 
da zaostajam o v  realizaciji za
ključenih  poslov. Tako so bili 
npr. ti zaostanki ob koncu sep
tem bra na višini enom esečnega 
p lan iranega izvoza.

Izkoristim  naj še to  prilož
nost, da obvestim  delovni ko
lektiv, da v le tošn jem  le tu  n i
m am o rea ln ih  m ožnosti za zvi
šan je  prodajn ih  cen. Naše vlo
ge za zvišanje p ro d a jn ih  cen 
so v  G ospodarski zbornici Slo
venije, ki m ora da ti soglasje k 
tem  vlogam. K ot je  znano je  
obstoječi splošni n ivo cen za 
več kot 30 %  v išji ko t v  decem
b ru  1980. Resolucija pa predvi
deva 32 %. To pom eni, da so 
skoraj izčrpane vse rezerve za 
zvišanje cen v  letošnjem  letu. 
Z adm inistra tivn im i ukrep i se 
zadržuje n ad a ljn ja  ra s t  cen 
(rešujejo se sk ra jn o  kritični 
p rim eri brez obzira  n a  posle
dice). Zato bo v  najboljšem  p ri
m eru  naša vloga rešena  v  za
četku le ta  1982.

Ju re  Pejič

Mladinska delovna 
akcija za novo 
kovačnico

D ne 5. oktobra 1981 je  bila za novo kovačnico delovna akci
ja, ki jo  je  organiziral koordinacijski svet osnovnih organizacij 
ZSMS Veriga. Čistili smo p rosto r za novo kovačnico. Ogledal 
si jo  je  tud i d irek to r DO tov. Pavel Noč. Akcija je  zelo uspela, 
saj se je  udeležilo dela 38 delavcev, v  glavnem  m ladincev, ki so 
opravili vse načrtovano. A kcije so se  udeležil: Janko  Maček, 
M arjana M elink, Slavko V aljavec, M arjan  Škrbec, D ušan Dimič, 
S tane Pelcar, Drago Stoje, B ojan Trseglav, A na K olm an, Helena 
K rivec, Zvone Sinkovič, Iztok Šegula, F ranc K em perle, Breda 
B latarič, B rane  A ntolin, D arko  Kovač, Safe t Zujič, Sems a M uje- 
zinovič, R om an Krebs, Vinko Golob, M arjan  C erkovnik, Željko 
Novak, Jože Cigler, M ilorad M itrič, B rane V alant, Janko  Macuh, 
N enad Sekulič, Vlado Čaj kovač, M iro Oman, V lado Hrovat, 
S tanko Kunčič, T atjana Vovk, Miro Ulčar, Tomaž M ajer, Velimir 
Novak, S lavko M ilosavljevič in  M uharem  Nezirovič te r  Jože 
Vrhunc.

Ugotovim o lahko, da jih  je  bilo največ iz D SSS — 16, iz 
V erigarne — 5, S idrnih  verig  — 4, O rodjarne — 4, V ijakar- 
ne —4, Kovačnice — 2 in  V zdrževanja 1. Zaskrblju joča je  m ajh
na udeležba iz Kovačnice in  V zdrževanja, m ladincev iz TIO pa 
sploh ni bilo, kljub tem u, da so bili poleg m ladinskih  organizacij 
obveščeni tu d i vodje tozd in  sek re ta rji OOZK. U poštevati pa mo
ram o, da se  delavci iz popoldanske izm ene akcije niso mogli 
udeležiti.

A kcija bi nedvom no lahko  še bolje uspela, če bi bil prisoten 
kdo od vodilnih delavcev iz Kovačnice, ki bi vodil sam o delo 
(so rtiran je  m ateria la  ipd.)

A ktivnost OO ZSMS pa ne  sm e s to akcijo izzveneti, am pak 
naj bi b ila  to  le spodbuda za nap re j, saj se je  pokazalo, da je  
m nogo m ladincev zain teresiran ih  za delo v  ZSMS.

D arko Kovač



Vloga in naloge sindikatov pri 
uveljavljanju delavcev kot nosilcev 
socialne politike in zagotavljanja 
socialne politike
III. KONFERENCA 
ZS SLOVENIJE

Na sedanji s topnji razvoja 
naše sam oupravne družbe in 
zaostrene gospodarske razm ere 
postavljajo  p red  sind ikat soci
alno politiko kot eno pom em b
nih  in  ak tualn ih  nalog.

T re tja  konferenca ZSS je 
nadaljevanje ozirom a dopolni
tev  prvi in  d rugi konferenci 
1979— 1980, ki s ta  obravnavali 
vprašan je  p lan iran ja  te r  deli
tev  osebnih dohodkov.

Splošna ugotovitev  pri ob
ravnav i uresn ičevanja  socialne 
politike je, da je  v  vseh povoj
n ih  le tih  n a  tem  področju sto r
jenega veliko. N ajvečji korak 
pa je  storjen  z uveljavljanjem  
sistem a socialističnega sam ou
prav ljan ja . Z m anjšane so raz
like med posam eznim i družbe
nim i sloji, vse prebivalstvo je  
zdravstveno zavarovano, sploš
no zdravstveno s tan je  se je  iz
boljšalo. Okoli 80 odstotkov de
lavcev im a zagotovljeno p re
hrano  na delu. Zboljšuje se  s ta 
novanjska problem atika. Uve
ljavili smo široko ljudsko soli
darnost in  akcijsko učinkovi
tost v  p rim erih  hu jših  elem en
ta rn ih  nesreč.

Bistvo socialno zaščitene 
vloge sind ikatov  v  pogojih so
cialističnega sam oupravljan ja  
je  v  tem, da se  bore za tak  
družbenoekonom ski položaj de
lavcev, da le -ti ščitijo samega 
sebe. V endar lahko  rečemo, da 
je  del delavcev predvsem  v  ne
posredni proizvodnji, k ljub 
zagotovljenim  sam oupravnim  
pravicam , dejansko  še v  m no- 
gočem v  položaju mezdnega 
delavca in  je  še daleč od svoje 
socialne osvoboditve. Zato je 
ena okv irn ih  nalog sindikata, 
da delavce družbeno osvešča in 
uveljav lja  ko t sam oupravljalce 
te r  krep i eno tnost vsega delav
skega razreda.

T re tja  konferenca ZSS bo 
obravnavala  uresničevanje so
cialne politike po naslednjih  
področjih:

— zaposlovanje in  izobraže
vanje,

—  hum anizacija  dela z vi
d ika zdravstvenega varstva  in 
invalidskega v a rs tv a  te r  v ar
stva pri delu,

— živ ljen jske razm ere de
lavcev z v id ik a  uresničevanja 
stanovan jske politike, otroške
ga varstva  in  preskrbe,

—• pokojninsko zavarovanje 
in  socialna v a rn o st starejših  
občanov te r  socialna varnost 
km etov,

—  pro d u k tiv n a  in  sm otrna 
izraba  delovnega časa te r  pro
stega časa delavcev.

N ekateri poudark i iz grad i
va za p rip ravo  stališč in  skle
pov III. konference:

— Vsi delavci im ajo  obvez
nost in  odgovornost u stvarja ti 
pogoje za zaposlovanje, zlasti 
m ladih  in  strokovno  usposob
ljen ih  ljudi.

— Zaposlovanje delavcev iz 
d rug ih  rep u b lik  m ora potekati 
p rek  občinskih  skupščin za 
zaposlovanje.

— U veljavljati je treb a  k a 
drovske štipendije, delovne o r
ganizacije so dolžne zagotoviti 
zaposlitev za svoje štipendiste.

— Pospešiti ustanav ljan je  
o b ra tn ih  am bulant.

—  U porabniki m orajo za
gotoviti svoj vpliv  neposredno 
v  svetih  zdravstvenih o rgan i
zacij.

— Preprečevati nastanek  in 
validnosti in sk rbeti za p rav il
no zaposlovanje invalidov.

— Zagotoviti večje znan je  
v a rs tv a  pri delu: delavcev, o r
ganizatorjev  dela, p ro jek tan 
tov, konstruk torjev , p lanerjev , 
kak o r tud i poslovodnih o rga
nov.

— Prizadevali si bomo zbolj
šati kakovost p rehrane  med 
delom, ki m ora b iti prilagojena 
fiziološkim po trebam  delavcev, 
težavnostni s topn ji dela in  raz
m eram , v  k a te rih  se delo 
opravlja.

— Od občinskih skupščin 
m oram o zahtevati ukrepe za 
pravočasno preskrbo  nu jn ih  
življenjskih dobrin.

— D odelati se m orajo k ri
te riji za dodelitev kadrovskih 
in solidarnostnih štipendij.

— Spodbujati vse vrste  
vzgoje in  varstva.

Naloge OOZS so, da tem e
ljito ocenijo izvajan je  socialne 
politike v svojih  delovnih sre

dinah, ugotoviti dobre in slabe 
s tv a ri te r  sprejm ejo  ukrepe za 
izboljšan je stan ja. Zato smo tu 
di v  naši delovni organizaciji 
spodbudili aktivnost na tem  
področju. P rve usm eritve in 
zastav ljene naloge smo si za
dali že na letn i konferenci 
OOZS spom ladi, ko smo kot 
posebno točko posvetili hum a
nizaciji dela. Sprejeli sm o tr i 
naloge s tega področja, ki so 
vse že v  izvajan ju :

— u vajan je  aktivnega od
m ora za delavce,

— rev izija  vseh invalidskih  
prim erov,

—• določitev m aksim alne ča
sovne obrem enitve za posebno 
težke delovne naloge.

N adalje  smo posvetili poseb
no sk rb  izvajan ju  socialne po- 
litk e  na letnem  občnem zboru 
ak tiva  invalidov.

Sodelovali smo na problem 
ski konferenci o družbenem  
standardu , ki je  bila organizi
ra n a  n a  nivoju  SOZD. Sprejete  
sk lepe že delno uresničujem o. 
N eposredno za sam o III. kon

ferenco pa smo skupaj z re
publiškim  sindikatom  te r  našo 
kadrovsko službo pripravili 
team sko razpravo na  temo:

— P roduktivna in  sm otrna 
izraba delovnega in  prostega 
časa delavcev (16. 10. 1981).

P ri tej razpravi bodo sode
lovale različne delovne organi
zacije iz naše občine in  institu 
cije iz celotne republike, ki se 
s tem  politično ukvarjajo . Ko
nec meseca ok tob ra  bomo o r
ganizirali delovno konferenco 
OOZS, k je r bomo obravnavali 
vse v idike uresn ičevanja soci
alne politike v  naši delovni or
ganizaciji.

Celotno gradivo bomo ob
ravnavali na razširjen ih  sejah 
OOZS po tozdih in  DSSS in 
nato  po delegatskem  načelu še 
na konferenci OOZS S2 Ve
riga. P ri teh ak tivnostih  je  za
želeno, da se vk ljuči čim večje 
število delavcev. Zaključim o z 
ugotovitvijo, da je  sam o soci
alno svoboden sam oupravljalec 
lahko celovita osebnost.

B. Trseglav

Poročilo in analiza disciplinskih ukrepov 
za prvo polletje 1981

Disciplinska kom isija je  
im ela v  prvem  poletju  1981 70 
obravnav, od tega po tozdih 
takole :

— 2 Vzdrževanje,

— 4 V erigam a,

— 2 DSSS,

—-13 Kovačnica,

— 13 O rodjarna,

— 9 V ijakarna,

— 7 S idrne verige in

— 20 TIO.
U krepi in  kršitve so bili 

naslednji :
Tozd Vzdrževanje

1 — javn i opomin,
1 — razporeditev  n a  druge 

delovne naloge — oboje zaradi 
neopravičenega izostajanja.
Tozd Verigama

2 — pogojno p ren eh an je  de
lovnega razm erja  zaradi v in je 
nosti in  neizpolnjevanja delov
n ih  nalog.

2 -k ra t je  kom isija delavce 
oprostila.
DSSS

2-k ra t je  kom isija delavce 
oprostila.
Tozd TIO

I opomin,
I I  jav n ih  opominov, največ 

zarad i zapuščanja delovnega 
m esta  in  alkohola.

1 razpored itev  na d ru g e  de
lovne naloge.

3 — prenehan je  delovnega 
razm erja  zaradi alkohola, raz
g ra ja n ja  in  neopravičenega izo
sta jan ja .

E n k ra t je  bil delavec opro
ščen, 3 -krat se je o b ravnava  
p restav ila .
Tozd Kovačnica

4 opomine,
4 javne  opomine,
4 -k ra t pogojno p ren eh an je  

delovnega razm erja,

2-krat p renehan je  delovne
ga razm erja  — vse zaradi ne
opravičenih izostankov.

Tozd Orodjarna
5 opom inov zaradi nedostoj

nega vedenja, p rivatnega dela 
in neopravičenega izostajanja.

5 javn ih  opom inov zaradi 
neopravičenega izostajanja, al
kohola in  m alom arnosti.

1 razporeditev  na druge de
lovne naloge zaradi zapuščanja 
dela in  m alom arnosti.

2 -krat se je  obravnava p re 
stavila.

Tozd Vijakarna
2 javna opom ina — nepaz

ljivost neopravičeno izostaja
nje,

2 p renehan ja  delovnega raz 
m erja zaradi neopravičenih 
izostankov,

1-krat je  kom isija delavca 
oprostila, 4 -k ra t pa obravnavo 
prestavila.

Tozd Sidrne verige
2 opomina,
1 javni opom in,
2 pogojno prenehan je  delov

nega razm erja, vse v  glavnem  
zaradi neopravičenega izostaja
nja.

1-krat p ren eh an je  delovne
ga razm erja, tu d i zaradi neo
pravičenega izostajanja,

1-krat se  je  predlog za 
uvedbo postopka zavrnil.

Opozoriti pa m oram , da de
lavski svet tozdov večini ugo
vorov ugodi in  jih  sprem eni. 
Tako se p rem alo  ukrepov, iz
rečenih  na ob ravnav i disciplin
ske kom isije (prvi stopnji), iz
vrši. Nedvom no m orajo delav
ski sveti tozdov (kot d ruga 
stopnja) te  ugovore ob ravna
vati bolj odgovorno in  m anj 
fam iliam o in  to leran tno .

č e  prim erjam o to  polletno 
poročilo z lansk im  celoletnim, 
je  očitno, da je  število izreče
nih  ukrepov naraslo . K aj to 
pom eni? D a se disciplina na

delu  slabša, torej da lju d je  
bolj kršijo  delovne obveznosti 
ko t p re j?  Da so se m erila  za 
»da jan je  na  disciplinsko« po
o strila?  Menim, da je  bližje re 
snici to  drugo. Torej k v a lita 
tivno je  izrečenih ukrepov več 
ko t lani. Ugotovimo tu d i lah 
ko, da se s tru k tu ra  k ršitev  ne  
m enja. N ajveč je  neopraviče
n ih  izostankov, k ršitev  v  zvezi 
s pijačo, zapuščanje delovnega 
m esta itd . To se iz le ta  v  leto 
v  glavnem  ne sprem inja. Po
m em bno vp rašan je  pa je, ali 
naraščan je  števila izrečenih 
uk repov  vpliva na izboljšanje 
delovne discipline. Mislim, da 
ne. Če torej ugotovimo, da šte
vilo izrečenih ukrepov narašča, 
pa se zato disciplina na  delu 
ne  boljša, je  nekaj narobe, 
ozirom a so ukrep i neučinko
viti.

V saka družba im a dve mož
nosti, ali da ustrahu je  svoje 
člane, ali pa da dem okratično 
rešu je  konflik tne situacije. In 
s titu t disciplinske komisije, kot 
jo  predpisuje ZZD, naj bi ne
dvom no pom enil to drugo. V sa
koletno  večanje števila disci
p linsk ih  pojavov pa si lahko 
razlagam o le ko t poskus reše
v an ja  konflik tn ih  situacij z 
ustrahovanjem . To se pa v 
daljšem  časovnem  razdob ju  ni 
še nikoli obneslo. P ri tem  mo
ram o  im eti p red  očmi, da tu  
ne g re  za ekscesne prim ere. Ti 
pač n e  m orejo dobivati plače 
na račun  drugih  in slej ko prej 
jim  m ora biti izrečen n a js tro ž
ji ukrep . Tu gre za povprečne 
ljudi, ki so v  naši organizaciji 
v  večini in  ki niso nič bolj n iti 
m anj nagnjeni h  kršitvam  kot 
d ru g je  v drugih  organizacijah, 
ozirom a celotni družbi. M enim, 
da je  vedno bolje preprečevati 
ko t pa zdraviti. Torej zdrav
ljen je  ozirom a preprečevanje 
delovne discipline pri povpreč
n ih  delavcih (ne ekstrem nih) z 
večanjem  števila disciplinskih 
p rija v  ne vodi k uspehu. S tem  
tu d i učinki ukrepov razvodene.

Nam en odgovornosti za k r
šitve delovnih obveznosti je  v 
tem, da se z n jo  zagotovi izva
jan je  tem eljne ustavne funkci
je združenega dela in  sredstev 
v OZD. G re za medsebojno 
odgovornost m ed delavci, ne 
do organa. D ejstvo je, da da
našnji časi zahtevajo  poostritev 
delovne odgovornosti. Večanje 
števila disciplinskih p rijav  n a j
brž ni p rava pot, s tem  se zdra
vijo (če se?!) le posledice, ne 
pa vzroki. N ajlaže v  neki druž
bi oz. organizaciji je  izvajati 
ukrepe za povečanje discipline 
s tem, da se postavi neka nor
ma, neko pravilo  in  da ge po
tem  kaznuje vse, ki se  ga ne 
drže. S tem  se  število k ršitev  
poveča, disciplina pa zato ni 
nič boljša.

V naši DO n i več problem  
izvesti 150 do 200 postopkov 
na leto, kot jih  približno se
daj, lahko bi jih  še 2 do 3-krat 
več, a to na jb rž  ne  bi dosti 
vplivalo na izboljšanje disci
pline.

Eno od načel disciplinskega 
postopka je  tu d i h itrost po
stopka. Za to  so predpisani ro
ki, ki se jih  je  po trebno  držati. 
V sekakor je  ekonomično, da se 
postopek čim prej konča, a v 
tem  n e  smemo p re tiravati. Ne 
gre za to, da bi bil že v nekaj 
dneh po kršitv i izrečen ukrep. 
Zavedati se m oram o, da nego
tovost v  zvezi z izrekom  ukre
pa vpliva tu d i specialno pre
ventivno.

Torej izboljšan je  delovne 
discipline ne bom o dosegli z 
večanjem  števila  p rijav , k ar se 
je izkazalo za neučinkovito. Še 
en k ra t naj poudarim , da gre tu  
za večino, za povprečne ljudi, 
ne za ekscesne, problem atične 
prim ere, za k a te re  pa zaenkrat 
ni d ruge m ožnosti kot disci
plinske kazni. R ešitev ni v  ve
čanju  števila disciplinskih p ri
jav, am pak drugje. Mogoče bo 
treba  tud i več delati z ljudm i?

D arko Kovač



Poslovni rezultati v septembru

Nova peč je že vključena v proizvodnjo

Predstavljamo vam

Septem brski rezu lta ti pro
izvodnje so ugodni, saj je  de
lovna organizacija ko t celota 
presegla količinski p lan  proiz
vodnje 9 odst., pa tud i vred
nost proizvodnje je  nad  pla
nom. Uspešni proizvodnji je  
sledila tud i odprem a gotovih 
izdelkov, saj sm o dosegli naj
večjo vrednost p rodaje  v le
tošnjem  letu. T akšni rezu lta ti 
so posledica dobre preskrb lje
nosti z reprom aterialom , ener
gijo, pa tud i o rod je  ni več pro
blem atično, kot je  bilo to vča
sih. Tudi delovna sila  v  glav
nem  k rije  potrebe. Najpogoste
je se srečujem o s problem om  
okvare strojev, ki postajajo 
vse pogostejše zarad i zastare
losti stro jnega p ark a . K er je  
treb  po rem ontu  čedalje več, 
bo treb a  sestaviti priorite tn i 
vrstn i red  popravil glede na  
pom em bnost posam eznega stro
ja.

Tozd V ijakam a je  s proiz
vodnjo 279 ton, k ar je  87 m i
lijonov kosov, presegla planske 
obveznosti. Eden od pom em b
nih vplivov na  boljšo proiz
vodnjo v  letošnjem  letu  je  
zm anjšanje zastojev. T u  se k a 
že vpliv  novega sistem a n a 
grajevanja . Delno je  prim an j
kovalo ploščic za kom pletira- 
nje k rovnih  vijakov.

Tozd V erigam a je  presegla 
planske obveznosti količinsko 
3,2 odst. in  vrednostno 1 odst. 
Začela se je  že odprem a snež
nih verig. Težave v  proizvod
nji se  v  glavnem  nadalju je jo  
iz p re jšn jih  mesecev. Ob kon
cu meseca se vedno pojavlja  
prezasedenost kapacitet pri te r 
mični obdelavi. Problem  poro
čanja proizvodnje ob koncu 
meseca otežkoča odprem o, saj 
ni na  voljo dovolj vagonov, 
problem i pa se  pojavljajo  tud i 
pri dokum entaciji. Zaradi za

sto jev  na tre tji kovaški liniji 
ni na  voljo dovolj oprem e za 
zaščitne verige in  verige z gra- 
beži.

Tozd S idrne verige je  pre
segel eksterni plan proizvodnje, 
k ar je  prvič v  letošnjem  letu. 
U krepi sanacijskega program a 
se izvajajo, učinki pa se ka
žejo nekoliko z zam udo. Neka
teri ukrepi so dolgoročnega 
značaja. Znaten p rem ik  je  bil 
narejen  na  področju  dohod
kovnih odnosov z ostalim i toz
di, na  področju devizne stim u
lacije v  DO, pa tud i problem  
pom anjkanja kadrov  se dokaj 
uspešno rešuje. Tudi odprem a 
gotovih izdelkov je  presegla 
plan 26 odst.

Tozd Kovačnica je  plan 
blagovne proizvodnje presegla, 
saj je  proizvodnja znašala 181 
ton  v  vrednosti 15,5 mili j. din. 
Tudi odprem a gotovih izdelkov 
je  bila nad  pričakovanji •—• re 
kordna v  letošnjem  letu. P ro
izvodnja za in te rn i trg  zaosta
ja, saj ni rešeno vp rašan je  do
bave odlitkov, vzroki za za
stoj pa so med drugim i pogo
ste  okvare 3. linije.

V tozdu O rod jarna so sicer 
v  sep tem bru  s proizvodnjo 6,6 
m ilijona din izboljšali rezu lta t 
iz p re jšn jih  mesecev, a vseeno 
kum ulativno v  devetih  mesecih 
niso 100-odstotno izpolnili plan. 
Še vedno niso usk lajene potre
be po orodju in  kapacitete, 
vendar se je  stan je  v  prim er
jav i s preteklim i le ti znatno 
izboljšalo.

Tozd V zdrževanje je  z vred
nostjo septem brske proizvodnje 
24 odst. presegel plan, pa tudi 
vrednost za devet mesecev ka
že na 15 odst. večjo proizvod
n jo  od plana. P o trebe  po sto
ritvah  vzdrževanja so vedno 
večje, sam  tozd pa se srečuje 
s problem i slabe oprem ljenosti 
svojih delavnic.

TOZD TIO je  29-odstotno 
presegel plan proizvodnje v 
septem bru, pa tud i obveznost 
za devetmesečno obdobje je v 
celoti izpolnjena. K er se je  v  
sep tem bru  zaposlilo v  TIO več 
novih delavcev, pričakujem o v 
prihodnjem  obdobju  večjo pro
izvodnjo, ki je n u jn a  za pokri
v an je  večjih  stroškov  proiz
vodnje. Za odprem o v  tozd TIO 
je  značilno, da je  ob koncu tr i
m esečja znatno n ad  planom , V 
ostalih  dveh m esecih pa pod 
planom. Skupna realizacija 
presega plan 10 odst.

M. K ozam ernik

D anašnjo sogovornico VE- 
STER Rozko poznam  na videz 
že več let, kot večino V erigar
jev. Pobliže pa sva se  spoznali 
tokrat, ko sva se pogovarjali o 
njeni živ ljenjski poti, predvsem  
pa o n jenem  delu.

Ko sva tako sedeli druga 
nasproti druge, sem opazila, da 
je Rozi p rije tna  sogovornica, 
skrom na in  p reudarna. Beseda 
je dala besedo in  pogovor je 
stekel. Veliko sva se pogovo
rili, zato  o vsem ne bova mogli 
pisati. Izbrali sva tisto, k a r vas 
bo najbolj zanimalo.

Na vprašanje, kaj jo je pri
peljalo na Gorenjsko in seveda 
v Verigo, je odgovorila:

Rodila sem  se v M ariboru, 
v družini, k je r je  bilo šest 
otrok. K ljub  številni družini 
sem im ela lepo priložnost, saj 
nisem  poznala pom anjkanja. 
Imela sem  zelo dobre starše, 
posebno pa mamo, ki je  lepo 
skrbela  za družino. Po konča
nem šo lan ju  sem  se leta 1947 
zaposlila v tovarn i Splošna M a
ribor, k je r  sem  bila ta jn ica 
vodje oddelka vijakov. Leta 
1948 so se pričeli pogovori z 
Verigo Lesce o preselitvi tega 
obra ta  v  Verigo. Še sedaj se 
spom injam  prvega ogleda, ki 
nas je  ta k ra t zelo prevzel in  vsi 
smo bili navdušeni nad  selitvi
jo. Tako je  le ta  1949 prišlo do 
preselitve stro jev  in seveda tu 
di do službene prem estitve de
lavcev, m ed katerim i sem bila 
tudi jaz. V Lescah smo dobili 
s tanovanja , družine družinska 
stanovanja , samci pa sobe in 
se hitno navadili na  novo oko
lje.

Kakšno je bilo in je vaše 
delo v  Verigi?

Ko sem  le ta  1949 prišla v 
Verigo, sem  delala v  planskem  
oddelku za vijačno, k je r delam  
še danes. V tem  času se je 
p lanski oddelek večkrat selil, 
tako im am  sedaj pisarno »na 
Robleku«, od koder im am  res 
dober razgled na  stiskalne stro
je, polav tom ate in  vse drugo, 
k ar se godi v  našem  tozdu. 
Takšna povezava je  za delo te r-  
m inarja  tud i potrebna, saj za
gotavlja  h itro  in  učinkovito de
lo. P o treb n a  pa je  tudi dobra 
povezava s p lanskim  oddelkom , 
z m ojstri, vodstvom  tozda in 
seveda tu d i z delavci za stro 
ji, teh ta lk am i in  skladiščem . 
Delo usklaju jem o n a  proizvod
nih  sestank ih  2«krat tedensko. 
P ra v  tako  ko t m oram  poskrbe
ti, da se nalogi realizirajo, mo

ram  poskrbeti tud i za prvotne 
inform acije o izvršenih  nalo
gah. Delo je  zelo pestro  in  za
nimivo, zato mi čas h itro  mi
neva in  mi ni dolgčas.

Kaj menite o odnosih v toz
du in o razvoju delovne orga
nizacije?

Za vijačno p rav zap rav  de
lam  od le ta  1949, to  je  že 32 
let. Im ela sem  več šefov, s ka
terim i sem  se dobro razum ela. 
Lepe spom ine im am  n a  tov, 
G ašperina, ki je  b il strog, ven
d ar pošten in  »fer«, potem  na 
tov. Celica, ki je  bil p rav  tako 
dober in  iznajdljiv . Sedaj je 
vodja tozda V ijakarna tov. Až
m an Ciril, moj sedan ji šef pa je 
tov. Brence Jože. Z n jim a do
b ro  sodelujem , p ra v  tako  pa 
tud i z vsemi, s k a te rim i je  mo
je  delo povezano. Da so odno
si v  naši sredini res dobri, do
kazuje tud i m oja 50-letnica, ki 
sem jo praznovala lansko leto, 
in  je  ne bom  nikoli pozabila.

Ves čas službovanja sprem 
ljam  tud i razvoj delovne orga
nizacije, ki je  bil h iter, in  se je 
v  teh  30 le tih  veliko  naredilo. 
Tudi v  vijačni sm o dobili nekaj 
novih  s tro jev  in  pridobili nekaj 
prostora, da je delo lahko  bolj 
organizirano.

S čim se ukvarjate v  pro
stem času?

Ko sem  prišla na  Gorenjsko, 
sem  si tu k a j u stvarila  tud i dru
žino. Na Zgoši sm o si zgradili 
hišo, k je r  sedaj živiva z možem 
sam a, k a jti hčerki s ta  se že po
ročili in  si ustvarili svoji d ru 
žini. Moj hobi je  avto, ki ga ko
ristim  za obiske k hčerkam a. 
Včasih se odpravim  tu d i v  svoj 
ro jstn i k ra j, kam or m e še ved
no vleče, saj im am  tam  sorod
nike. V ečkrat m e pot zanese 
tud i v  Koper, k je r  im am  se
stro.

U redništvo

R A Z P I S
K u ltu rno  prosvetno društvo razp isu je  vpis novih 

plesalcev in  p lesalk v folklorno skupino, ki pleše go
ren jske plese. V letošnji sezoni so v  program u še is tr
ski, p rekm ursk i in  belokranjski plesi.

P rav  tak o  obveščam o vse starše , ki im ajo svoje 
o troke  v  osnovni šoli F. S. F inžgarja v  Lescah v 4., 5. in 
6. razredu, da delu je  na  šoli tu d i p ion irska m ladinska 
folklorna sku p in a  kot sekcija K PD SŽ Veriga Lesce. 
S tarši lahko  o troke  vpišejo ozirom a se lahko otroci sami 
vpišejo vsak  petek  od 17. do 19. ure, to  je  v  času, ko 
potekajo  v a je  v  avli osnovne šole.

S tarejši plesalci se lahko p rijav ijo  tud i na  v a jah  v  
dvorani delovne organizacije SŽ V eriga od 20. u re  do 
21.30. V aje vodi izkušeni m ojster iz Tržiča, tov. Jože 
Bodlaj. Pogoj za vpis v  starejšo  folk lorno skupino je  
znaje s tan d a rd n ih  plesov, to  je : polka, valček itd . in  ve
selje  do fo lk lo rn ih  plesov oz. do narodne glasbe.

V K PD SŽ Veriga deluje tud i m ešani pevski zbor, 
ki p rav  ta k o  želi p ridobiti nove pevce in  pevke. Zato 
želimo p riteg n iti vse člane DO, ki im ajo  veselje  do 
p e tja  in vesele družbe. V aje m ešanega pevskega zbora 
so vsako sred o  in  petek  od 20. u re  do 21.30 v  avli 
osnovne šole FSF  v  Lescah. Vpis in  avdicija je  vsak 
p rv i petek  v  meseou na  vajah. Pogoji: starost najm an j 
15 let, dober posluh za petje  in  poznavan je  not. Pevske 
va je  vodi tov. Jože Kocjančič.

Č lanstvo v  KPD SŽ V eriga je  na  prostovoljni osno
vi, vračajo  se sam o potni stroški in  občasno organizi
ra jo  izleti združeni z nastopi. K sodelovanju  vabim o še 
k la rin e tis ta  za sp rem ljan je  folklorne skupine. Pogoj je, 
da im a svoj instrum ent, da pozna no te  in  je  s tare jši od 
15 let. Plačilo 100 din od vaje in  150 din od nastopa.

V ljudno vabljeni!

KPD SŽ VERIGA



Mesto Tozd-DSSS Število
p rijav %

1. DSSS 59 35,54
2 V zdrževanje 18 10,84
3. S idrne verige 17 10,24
4 .-5 . V erigam a 14 8,43
4 .-5 . U pokojenci Verige 14 8,43
6 .-7 . Kovačnica 12 7,23
6 .-7 . TI O 12 7,23
8 .-9 . V ijakarna 10 6,03
8 .-9 . Z unanji gostje 10 6,03

Iz tabele je  razvidno, da lugam i našega doma. K er je  bi-
krepko prednjači DSSS z 59 lo to  gostovanje predvideno kot
prijavam i ali 35,54 %  celotne zam enjava med nam i in  Po-
udeležbe. P rav  tako  je  zanim i- ljaki, načrtu jem o v zim skih
vo, da se je  prijav ilo  za letova- počitnicah zamenjavo. Obisk
nje  tud i 14 upokojencev Verige. na Poljskem  bi se  izvedel v

Dom bo sameval do naslednje sezone

Počitniški dom
K ončana je  obratovalna se

zona našega počitniškega do
ma v Crikvenici in  zanim ivo je  
nared iti pregled nad  samo za
sedenostjo doma.

Počitniški dom je  v  letošnji 
sezoni pričel z obratovanjem  21.
6. in je  bil za naše delavce od
p rt do 6. 9. 1981. P red  začet
kom sezone so letovali v  dom u 
učenci osnovne šole iz Radov
ljice. Po 6. 9. pa je  dom gostil 
delavce tovarne Lin i d ru tu  iz 
Zabrze na Poljskem , ki so naši 
poslovni partn erji.

V domu sm o im eli na  raz
polago 9 sob v  sta rem  delu  in  
14 sob v  novem  delu, ali 57 le
žišč za odrasle in  9 ležišč za 
predšolske o troke.

P red  sam im  začetkom  sezo
ne so bila v počitniškem  domu 
izvršena popravila, ki so bila 
neobhodna za uspešno delova
nje dom a in dobro počutje go
stov. Popravila so bila oprav
ljena pretežno v  kuhin ji, saj so 
bile tam  razm ere  za dobro de
lo nemogoče. K  tem u  nas je  si
lila san ita rn a  inšpekcija in  pa 
želja, da čim bolj olajšam o de
lo osebju, ki bo skrbelo  za p re 
h rano  v  domu.

P rav  tako  je  bilo izvršeno 
popravilo  v  novem  delu, k je r 
so b ile  v vseh sobah zam enja
ne taline obloge. Poskrbljeno je  
bilo tud i za rekreacijo , saj je 
bila n abav ljena  nova miza za 
nam izni tenis.

V nad a ljev an ju  naj vam  na
vedem  še n ek a j podatkov in 
p rim erjav  m ed sezono 1980 in 
1981. Vsi podatk i v  letošnji se
zoni se  nanašajo  na  obratova
nje od 21. 6. do 21. 9.

Število prenočitev  se je  od 
lanske sezone povečalo za 9,11 
odstotkov, in  sicer je  bilo lani 
oprav ljen ih  4.266 nočitev, le
tos pa  4.694 nočitev. Število 
prenočitev se  je  povečalo p red 
vsem  na  račun  daljše sezone, 
ki je  bila podaljšana  zaradi go
stov iz Poljske. Po ljak i so nam 
reč gostovali v  našem  dom u od
7. 9. do 21. 9. Celotno je  v  n a 
šem dom u v  le tošn ji sezoni go
stovalo 554 gostov.

Zanim ivo je  tud i p rim erja ti 
razlike med zasedenostjo  s ta re 
ga in  novega doma.

S ta ri dom  je  bil zaseden 
83,2 % , m edtem  ko je  bil novi 
zaseden 93,8 % . R azlika v  za
sedenosti n a s ta ja  k ljub  različ
ni ceni domov, saj določeni de
lavci sploh nočejo koristiti 
uslug starega dom a, čeprav je  
cena s tarega  dom a znatno  niž
ja.

N avedem  naj vam  tud i p o 
datke o številu 
sam eznih tozdih, 
upokojencev in 
n jih  gostov:

p rijav  po po- 
DSSS, številu  
številu zuna-

Zasedenost dom a je  bila do
bro izkoriščena, m islim , da smo 
lahko zadovoljni tud i z delom 
osebja, ki je  skrbelo  za dobro 
počutje gostov v  domu. Poslov
ni rezu lta ti le tošn je  obratoval
ne sezone pa bodo znani po 
končanem  letnem  obračunu.

V začetku sem  om enil go
ste s Poljske, ki so gostovali v 
našem  domu od 7. 9. do 21. 9. 
in so bili zelo zadovoljni z us-

dveh skup inah  po en  teden, in 
sicer v  času zim skih počitnic. 
C ena bi bila približno 240 din 
na dan, za prevoz pa bi se še 
dogovorili.

In teresen ti za Poljsko lahko 
pri re fe ren tu  za splošne zade
ve (tov. Logar) izpolnijo p rijav 
nice, tako  da bi se vnaprej lah 
ko predvidelo število ljudi, ki 
žele obiskati Poljsko.

S tane Logar

Razmišljanje o otroškem varstvu
K adarkoli govorimo o  polo

žaju družine in ženske pa tud i 
otrok v  naši družbi, lahko ved
no znova ugotovimo, da n am  je  
k ljub  izrednem u n ap red k u  p ri 
u re ja n ju  celotne problem atike 
ostalo še veliko vprašan j od p r
tih  in  le za silo urejenih .

V naši delovni organizaciji 
je  zaposlenih približno petsto  
žensk. K olektiv  je  pretežno' mo
ški, zato  žensk na videz ne  opa
zimo. Jezim o se le, ko m oram o 
v  delovnem  procesu n a jti n a 
dom estilo za ženo, ki je  ni na 
delo zaradi nege o troka  ali po
rodniške. T ak ra t kaj rad i po
splošimo, težave žensk nam reč, 
da so vse zelo nagnjene k  izo
s ta ja n ju  z dela. S tem  jim  n a 
red im o m nogokrat veliko k r i
vico.

Pričakovanje  in  ro jstvo  
o troka  navadno opisujem o kot 
tiho, nežno srečo. Veselimo se 
m alčka, veselimo se vsakega 
dneva, ko opazujem o n jegov  
napredek . Te sreče pa je  km alu  
konec. Zaposleni ženi, ki je  ro 
dila, se neizprosno bliža dan, 
ko bo m orala na  delo. K am  z 
m alčkom ?

Jasli v  radovljiški občini 
nim am o, razen oddelka v  Bo
h in jsk i Bistrici, v a rstven ih  d ru 
žin ni, ostanejo n am  dobre s ta 
re  m am e, te te  in  sosede, če jih  
seveda im am o ali poznamo.

M noge žene iz naše delovne 
organizacije  se odločajo za n a j-  
cenejšo obliko varstva, če jim  
m ožnosti dopuščajo, in sicer, da 
se z možem m enjata , ker delata  
v  izm enah. M noge družine si 
takega  varstva  n e  m orejo p ri
voščiti. Odvisni so od dobre vo
lje  s ta r ih  staršev  ali v a ruh in j, 
vse do o trokovega pravilom a 
tre tje g a  leta. S trem i le ti je 
o tro k  »goden« za sp rejem  v 
vzgojnovarstveni zavod.

V naši občini dosegam o re 
g ijsko  povprečje z 31 %  v k lju 
čevanjem  predšolskih o trok , v

starosti od tre tjeg a  do sedm e
ga leta v varstvo.

Ko smo v  SIS za otroško 
varstvo načrtovali po trebe za 
naslednje srednjeročno  obdob
je, sm o predvideli zgraditev in  
razširitev  v rtcev  v  Radovljici, 
M ošnjak, na  Ovsišah, v  S tari 
Fužini in  na Bledu. Z vključit
vijo v  stabilizacijska g ibanja v  
gospodarstvu pa so vsi načrti 
odpadli. Zaradi podražitev  tud i 
cena oskrbninam  nenehno na-

K er pa se  ne stab ilizira le 
gospodarstvo, tem več se m ora
mo stabilizacijsko obnašati tu 
di p ri osebni potrošnji, m nogi 
starši vzam ejo o troka  iz vzgoj- 
novarstvenega zavoda. Z ateka
jo se k  prej om enjen i rešitv i ali 
puščajo o troke same.

To pom eni nazadovanje 
otroškega v ars tv a  te r  dodatno 
obrem enitev žena neposrednih 
proizvajalk, saj se n e  m orejo 
v  celoti p redati delu.

Širše gledano stab ilizacija je  
in bo n a  tak način  najhu je  p ri
zadela razvoj naših  najm lajših  
k ljub našim  sklepom , da tega 
ne bomo počeli.

Da bi težavno obdobje lažje 
prebredli, SIS skupnosti o tro 
škega varstva v  Radovljici sk u 

ša v  bodoče uvesti novo obli
ko varstva, to  so varstvene d ru 
žine. Te bi imeli po potrebi na 
Bledu, v  Radovljici in  v  Lescah. 
O rganizirali bi jih  v  blokih ali 
v p riv a tn ih  hišah.

V prašanje, ki nas teži je, ka
ko bodo vzgojnovarstveni zavo
di, ki so do danes sprejeli to
liko  in  toliko norm ativov za 
določanje velikosti skupin, ka
drovsko zasedbo, prostorske po
goje itd., p rista li k takem u »po
enostavljenem u« varstvu.

M nogokrat ni ustreznega so
delovanja  m ed sta rš i in  vrtcem . 
V rtce sm o preveč odtegnili od 
ž iv ljen ja  in  jih  podredih nekim  
norm ativom . V n jih  se n e  od
v ija  več prvenstveno varstvo, 
za k a r  so bili ustanovljeni, tem 
več želimo in  propagiram o 
vzgojo, k ar je nedvom no draž
je in  zahteva višje usposobljen 
kader. Zavedati b i se m orali, 
da je  vzgoja pripom oček vzgo
jite ljicam  p ri varstvu  otrok.

V stabilizacijskih časih bo
mo m orali vsi starši, delovne 
organizacije, VVZ bolje p re teh 
ta ti možne rešitve za čim cenej
šo, varno  in  p rije tno  obliko 
v ars tv a  otrok, poiskati bo t r e 
ba n o tran je  rezerve v m edse
bojnem  sodelovanju.

M. M elink

Nova galvanika dobiva končno zunanjo podobo

Počastitev
dneva
kovinarjev
Jugoslavije

Dan kovinarjev  Jugoslavije 
je bil proglašen 10. oktobra 
1977 v  Zagrebu na  konferenci 
sind ikata delavcev industrije  in 
rudarstva. Izbran je  kot dan 
kovinarjev  Jugoslavije zato, ker 
je  tega dne le ta  1910 tovariš 
T ito stopil v čalnstvo sindikata 
kovinarskih delavcev H rvatske 
in Slovenije.

Ob opredelitv i prašn ika 
dneva kovinarjev  so na  na j
boljši način izrazili neom ejeno 
pripravljenost p ri u stvarjan ju  
idej tovariša T ita v  svojih  sre
dinah, da bodo ak tivn i borci za 
ideale delavskega razreda v  iz
gradnji socialističnih, sam o
upravnih  in družbenoekonom 
skih odnosov.

Z aradi tega kovinarji svoj 
praznik obeležujem o predvsem  
delavno in  ustvarja lno . Pregle
dali naj bi se enoletni rezu lta
ti v združenem  delu, pregleda
jo  naj se  uspehi realiziran ih  
planov proizvodnje in  razvoja, 
kakor tud i rezu lta ti enoletne 
aktivnosti pri tekm ovanju  ko
vinarjev.

Tudi v  naši delovni .organi
zaciji sm o se hoteli letos v k lju 
čiti v  delovno tekm ovan je  ko
vinarjev. Preko občinskega sin
dikata Radovljica sm o se pove
zali z Železarno Jesenice, toda 
za realizacijo delovnega tekm o
vanja kovinarjev  je  bilo med 
nam i prem alo volje, k a r  pa 
upam, da bomo drugo leto prav  
gotovo realizirali. Na tem  tek
m ovanju m orajo tekm ovalci 
pokazati znanje v  spoznavanju  
svoje stroke, tehnologije stro
jev, orodja, m ateria la  kot tudi 
določeno znanje iz varstva  pri 
delu, še posebno pa iz samo
upravljan ja. Ob teoretičnem  
delu tekm ovanja  pa  m orajo 
tekm ovalci pokazati spretnost 
in strokovnost v  praktičnem  
delu, saj se za vsako tehnolo
ško skupino p rip rav i posebna 
delovna naloga. Razglasitev 
najuspešnejših  tekm ovalcev je 
na zaključni p rired itv i, ki je 
vsako leto  v  drugi republik i ali 
avtonom ni pokrajin i. P redsed
nik  Zveze sind ikatov  Jugosla
vije na  svečani p rired itv i po
deli prvouvrščenim  zlato uro, 
darilo Zveznega sveta  zveze sin
dikatov Jugoslavije. Drugo in 
tre tje  uvrščenim  pa se podeli 
zlatnik z likom  tovariša  Tita.

K er nam  ni uspelo izvesti 
delovnega tekm ovan ja  v  delovni 
organizaciji, sm o si na  zadnji se
ji IO KOOS zadali nalogo, da 
na skrom en način obeležimo 
dan kov inarjev  in  dan izum ite
ljev, ki sta  v  začetku oktobra. 
V petek, 9. o k tob ra  so se v 
dvorani zbrali inovato rji za le
to  1980. P rip rav ili sm o jim  
krajši ku ltu rn i program , v  ka
terem  so sodelovali pevci KUD 
Veriga. D irek to r DO pa je vsem 
inovatorjem  podelil priznanja. 
Podeljenih  je  bilo  32 priznanj. 
Mislim, da jim  vsi skupaj lah
ko čestitam o in  jih  spodbudi
mo k n ada ljn jem u  razm išlja
nju.

Jože P fa jfa r



Razmišljanje ob planiranju 
v delovni skupnosti

Predelan rezkalni avtomat v stružnega — inovator Niko Pod
gornik

K adar razm išljam o o plani
ran ju , nehote pom islim o na j
prej na  letn i gospodarski načrt 
delovne organizacije, na ostale 
oblike pa se spom nim o več ali 
m anj slučajno, k e r  smo o tem  
nekaj p rebrali v  časopisih, sli
šali na televiziji, nek a te ri pa so 
prebrali celo zakon o  p lan ira
nju.

Te govorice o  raznovrstnem  
p lan iran ju  nam  sežejo  v  zavest 
kot obveznost, k i se ji  očitno 
ne da izogniti, k e r  nas sicer 
lahko zadene n ekaj nepredvi
denega. Spom nim o se sam o na 
priprave na srednjeročno  pla
niranje, ko so se  n a  eni s tran i 
pojavljali tem elji planov, pred 
njim i še sm ernice, pa sam o
upravni sporazum i o tem eljih  
plana na  nivojih od delovne do 
sestavljene organizacije in  in 
teresn ih  skupnosti. Težko smo 
se opredeljevali, kaj naj bo vse
bina enega, kaj drugega doku
m enta, ko t nekaj rea lnega  smo 
si predstavljali le  le tn i gospo
darski n ačrt delovne organiza
cije. Večji del energ ije  sm o po
rabili za gola proceduralna 
vprašanja , pom em bna vsebin
ska vp rašan ja  pa  so ostala pre
težno nerešena. N esporno je 
med vzroki dokaj zahteven in 
kom pliciran sistem  novega pla
n iran ja , n i pa zanem arljiva tu 
di naša nagnjenost k  trad icio
nalizmu. G re za odnos, če sm o 
toliko in  toliko le t p lan ira li na 
nek način  in nam  je  dobro šlo, 
zakaj bi se ubadali z novim i 
stvarm i ali jih  celo iskali.

Nekaj podobnega se dogaja 
s plani delovne skupnosti, ki so 
po sistem u p lan iran ja  sam o
stojni plani, čeprav  so seveda 
v vsakem  p rim eru  vezani na 
skupne cilje delovne organiza
cije. Ni mogoče trd iti, da de
javnost delovne skupnosti oz. 
še prej tistih  s tru k tu r , ki danes 
tvorijo  delovno skupnost, ni bi
la zajeta  v  dosedanjih  oblikah 
planskih dokum entov, gotovo 
pa skoraj izključno le  v  finanč
ni obliki. P lan irali so se oseb
ni dohodki, skupna poraba, m a
terialn i stroški in  podobno. V 
zadnjih  letih  se srečujem o z 
novo obliko, ki jo  poznam o pod 
im enom  program  svobodne m e
n jave dela. S tem  program om  
pa se dejansko sam o srečuje
mo, k a jti zelo težko  se v k lju 
čuje v ostale p lane  kot n jihov  
funkcionalni del. Doslej sm o ga 
uspeli nekako  količinsko in  fi
nančno opredeliti, čeprav  tudi 
na finančnem  področju  nim a
mo razčiščenih vseh  pojm ov. 
V sebinskih vprašan j se še ni
smo resno  lotevali, bodisi zara
di naše ležernosti, bodisi zara
di zahtevnosti tak eg a  p lan ira
nja, ki je  tudi d ru g je  še v  p o 
vojih. T a program  nam  doslej

ni funkcioniral dosti bolje kot 
tak ra t, ko ga še ni bilo in m or
da je  tu  tud i razlog, da se ga 
otepamo, češ, glavno je, da to 
liko in  toliko proizvedem o in 
to  prodam o. Postavlja  se to rej 
resno vp rašan je  ali je  tak  p ro 
gram  potreben  (in ne le obve
zen) oz. ali se s svobodno m e
njavo dela, ki je  opredm etena 
v p rogram u sploh splača u k 
varjati. Odgovor po mojem  
m nenju  ni preprost, zlasti za
to, k e r se  v  to  vprašan je  n ek ri
tično m eša politika s svojim i 
specifičnimi in neargum entira
nimi zahtevam i, na drugi s tra 
ni pa se delovne organizacije 
srečujejo s številnim i odprtim i 
vprašanji izvedbe. Ta razkorak  
med zahtevam i in  problem i 
operative pa o težu je  iskanje 
konstruk tivn ih  rešitev  v sm i
slu ustreznega deleža delovne 
skupnosti k  poslovanju delov
ne organizacije. Ne glede na 
našteta  dejstva bi bilo  najforž- 
pretiramo, če bi trd ili, da je  
vse skupaj nepotrebno. Že go
lo dejstvo, da je  v  delovni 
skupnosti zaposlenih slaba če
trtin a  vseh delavcev v  delovni 
organizaciji, kaže n a  nu jnost 
skupnosti, še bolj pa je  to očit
no ob dejstvu, da je ta  dejav
nost strokovno povprečno za
h tevnejša od ostale v  delovni 
organizaciji. V bistvu  torej ne 
gre za a lternativo  m ed p lan ira
njem  proizvodnje in  p lan ira
njem  dejavnosti delovne sk u p 
nosti oz. nepo trebn im  dodat
kom k  ustaljenem u p lan iran ju , 
pač pa za p lan iran je  zelo važ
ne produkcijske faze.

U kvarjan je  s program i sto 
ritev  za prihodn je  le to  bi m ora
lo po m ojem  m nen ju  torej te 
m eljiti n a  prej opisanih osno
vah, bo pa vsekakor uspešnejše, 
saj im am o že nekaj izkušenj in  
tudi p rak tične  n apo tke  v  sp re 
m enjenem  sam oupravnem  spo
razum u o  m edsebojnih razm er
jih  m ed delovno skupnostjo  in  
tem eljn im i organizacijam i. Vse
binsko dober program  bo lahko  
vplival n a  ustrezno kadrovanje, 
potrd il ali odvrgel bo ko rist
nost določenih storitev , omogo
čal p rav ilno  kontrolo, funkcio
n iral kot obveznost tud i za te 
m eljne organizacije in  ne n a 
zadnje onemogočal večni p re 
pir, da nekdo ničesar ne dela. 
O m enjeni sm otri so dosti po
m em bnejši za povečanje učin
kovitosti skupn ih  služb kot či
sta stim ulacija  na osebnih do
hodkih, saj vemo, da gre tu  za 
dokajšnjo vezanost na  osebne 
dohodke v  delovni organizaciji 
in m ajhen  razpon. V om enje
nem  sm islu  bi m orala biti us
m erjena pozornost vseh, ki bo
do p ri p rogram u sodelovali.

Inovacije v
V tre tjem  trim esečju  letoš

njega le ta  je  služba za inova
cije p rejela  11 rac ionahzad j- 
sk ih  predlogov:

1. Predlog št. 17/81, Franc 
P anker in  H ubert Pogorevc iz 
tozda Sidrne verige s predlo
gom: žar jen  j e m atic »Bofors« 
v peči H e r dicker hoff.

2. Predlog št. 18/81, Stane 
Rozman in  Franc M urn iz to
zda V zdrževanje s predlogom : 
Predelava av to transform ator- 
jev  pri vlečni nap rav i Fuhr.

3. Predlog št. 19/81, Hasan 
Pajič iz tozda Kovačnica s 
predlogom : Racionalnejša izde
lava grabeža št. 3.

4. Predlog št. 20/81, inž. J a 
nez Lapuh iz tozda TIO s pred
logom: Izboljšava izdelave ohi
šij za ventile  »Herion« VP1HEE 
in D, VP1HGE in  D in VP1 
H15E in D.

5. Predlog št. 21/81, inž. J a 
nez Lapuh iz tozda TIO s pred-

Verigi
logom: K onstru iran je  naprave 
za g ladilno valjčkanje  batnic 
vseh velikosti in  vse velikosti 
v reten  razvodnikov (na stro ju  
za valjan j e navojev  »Thomen«).

6. Predlog št. 22/81, inž. J a 
nez L apuh iz tozda TIO s pred
logom: Izboljšanje p ri bruše
n ju  — honan ju  batnic vseh ve
likosti, na  kvaliteto  površine v  
IT 5 (skrajšan  postopek).

7. Predlog št. 23/81, inž. J a 
nez L apuh iz tozda TIO s pred
logom: V aljčkanje nam esto ho- 
nan ja  središčnih lukenj raz
vodnikov velikosti 4, 6 in 10.

8. Predlog št. 24/81, inž. J a 
nez L apuh iz tozda TIO s pred
logom: Predlog obdelave n a
v rta lnem  s tro ju  pokrova P in  
C velikosti, PRA 4, 6, 10 in 16 
nam esto n a  revolver stružnici.

9. Predlog št. 25/81, Alojz 
Lindič in  M arin H orvat iz to 
zda K ovačnica s predlogom :

Racionalnejša izdelava obroča 
za grabež št. 3.

10. Predlog št. 26/81, M artin  
H orvat in  Alojz Lindič iz tozda 
Kovačnica s predlogom : Racio
nalnejša izdelava obroča za 
grabež št. 1.

11. Predlog št. 27/81, Niko
Podgornik iz tozda Vzdrževa
n je  s predlogam : Predelava
rezkalnega avtom ata Bündgens 
v  stružni avtom at.

V om enjenem  Obdobju ni 
im ela strokovna kom isija no
bene seje zaradi dopustov in 
zaradi še ne dovolj obdelanih 
predlogov.

K om isije za delovna raz
m erja po tozdih so dokončno 
sklepale o predlogih, kakor 
sledi :

1. Tozd TIO
1.1. Predlog št. 14/79, Albin 

Kučič za predlog 5 novih n a 
p rav  za proizvodnjo (4 elektro  
in 1 elektropnevm atska nap ra
va). Za ta  predlog je  sprejela 
kom isija sklep o  enkra tnem  
posebnem  nadom estilu  v  •višini 
500 din.

1.2. Predlog št. 7/80, S tane 
Bohinc iz DSSS služba tehnič
ne kontrole s predlogom  no
vega načina izdelave bata  
714750004 za PRDS. Za ta  
predlog je  kom isija sprejela 
sklep o  izplačilu enkra tnega  
posebnega nadom estila v  višini 
500 din.

1.3. Predlog št. 14/81, inž. 
M arjan  M ertelj za predlog za
ščitnega znaka za proizvode 
tozda TIO. Za ta  predlog je 
komis j a sprejela sklep o izpla
čilu enkratnega posebnega n a 
dom estila v  višini 1.000 din.

1.4. Predlog št. 16/81, inž. 
M arjan M ertelj za nov sistem  
šifriran ja  in  označevanja ele
m entov prOizvodno-prodajnega 
program a tozda TIO. Za ta 
predlog je  sprejela kom isija 
sklep o enkra tnem  posebnem  
nadom estilu v  višini 15.000 din.

1.5. Predlog št. 10/81, 11/81, 
12/81, 13/81 in 15/81 od inž. 
M arjana M ertlja, se  ne upošte
vajo kot nacionalizacijski p red
logi in  je  šteti za oprav ljan je  
norm alne delovne dolžnosti.

1.6. Predlog št. 10/79, Franc 
A rh  s predlogom  v rta n ja  in 
p riravnavan ja  ohišja razvodni- 
ka za PRAŠ 4, 6 in  10. Za om e
njeni predlog je  kom isija p o tr
dila izplačilo tre tjeg a  posebne
ga nadom estila v višini 8.033,85 
dinarjev. S tem  izplačilom  so 
po p rav iln iku  usahnile pravice 
do posebnega nadom estila  za 
predlog št. 10/79.

2. Tozd V ijakam a
2.1. Predlog št.22/75, Jakob 

K onda iz DSSS — STK, Milan 
Gregorčič in  Ivo Z upan iz toz
da V ijakarna s predlogom  iz
delave vinogradniškega žičnika 
(nov proizvod). Za om enjeni 
predlog se je  kom isija za de
lovna razm erja  v  dogovoru s 
pred lagatelji dogovorila o  en
k ra tnem  izplačilu posebnega 
nadom estila v  skupnem  znesku 
50.000 din, ki si ga delijo ka
kor sledi: Jakob K onda 25.000 
din, Milan Gregorčič 15.000 din 
in Ivo Zupan 10.000 din.

Na koncu bi želel obvestiti 
člane kolektiva o tem , da je  
posebna delovna skup ina  za 
pospeševanje inovacijske de
javnosti p ri s ind ik a tu  p rip ra 
vila 9 predlogov iz tozda Orod
ja rn a  za nadaljn jo  obdelavo. 
P ri tem  ugotavljam , da je  bila 
p rva akcija, ki ji  bodo sledile 
še druge, zelo uspešna.

A lbin Lam pe

Miloš Jan ša

Osnovni organizaciji sindikata tozd Sidrne verige, kakor tudi 
vsem sodelavcem, se prisrčno zahvaljujem za denarno pomoč 
med mojo boleznijo.

Cvijetin Lazarevič

Osmo srečanje pihalnih 
orkestrov SŽ v Štorah

To leto je bil o rganizator 8. srečan ja  KOOZS Železarna 
Štore. V navadi je, da se  srečan je  izvede že v  m aju  ali začetku 
jun ija , vendar letos to  n i bilo mogoče, zato je  bil datum  veliko
k ra t sprem injan  in  končno po trjen  19. 9.1981. Srečanje je pote
kalo po že ustaljenem  redu. Že ob osm ih je  bil sprejem  godbe
nikov železarjev v  Celju na  Šlandrovem  trgu . O rkestri so se 
točno ob napovedanem  času zbrali, p redstavn ik i orkestrov so 
ob zvokih koračnice žrtvam  položili vence k spom eniku. Vsi 
š tirje  o rkestri: Š tore, Ravne, Jesenice in  V eriga so skupno odi
grali koračnico Slovenci. Takoj na to  se je  form ira la  povorka, ki 
je k ren ila  po ulicah  Celja. Že ob pol ena js tih  so orkestri začeli 
posamično izvajati koncert, skupn i nastop  pa je  zm otil dež. Vsi 
o rkestri so odšli n a  kosilo, za tovariško  srečanje  pa je  bilo p ri
prav ljeno  na jezeru  T ratna, v en d ar se  Leščani popoldanskega 
srečanja nismo udeležili zaradi drugih  obvez. Takoj smo krenili 
proti m orju  v  goste godbi na pihala N aša sloga — Babiči.

J. A vsenik

Naša godba na pihala v Štorah



Izmenjava obiskov
V mesecu avgustu  smo god

beniki DPD Svoboda Lesce v 
sodelovanju s k ra jevno  skup
nostjo  Lesce sprejeli na obisk 
godbenike iz Babičev, občina 
Buje SRH. To je  plod večlet
nega sodelovanja. Več le t smo 
Leščani sodelovali s koncerti v 
Umagu — ob dnevih  turizm a 
in tako sm o navezali stike z 
godbo na  pihala N aša sloga.

29. 8. okoli pol tre h  je  god
ba na pihala Lesce pričela ig ra
ti koračnice p red  novim  v rt
cem za družbenim  centrom  Le
sce. M aloštevilni občani so se 
čudili, zakaj igramo' in  zakaj 
smo v  uniform ah. »To niso va
je, to  m ora b iti nekakšna  pro
slava,« 'so m odrovali. Točno ob 
napovedanem  času je  prispel 
avtobus z godbeniki Naše slo
ge. N ajprej je  godbenike po-

Po daljšem  presledku  se je 
sestal koordinacijski odbor za 
sp rem ljan je  sk u p n e  naložbe v 
tozd TIO. Z adnja  se ja  je  bila 
nam reč v  m arcu pretek lega le
ta, od ta k ra t do danes pa se je 
m arsikaj sprem enilo. Tozd TIO 
se je  m aja  1980 preselil v  nove 
prostore, v  ju n iju  pa je  že te
kla poskusna proizvodnja. V 
tem  času so se srečevali s šte
vilnim i težavam i, večjim i in 
m anjšim i, ki so značilne za pro
izvodnjo v  novih, sprem enjen ih  
razm erah.

Proizvodnja ni zaživela, kot 
bi m orala. Z investic ijo  smo re 
šili le prostorske problem e, teh
nologija pa je  o sta la  nespre
m enjena. Uspelo n am  je  kupiti 
le  m ajhen del oprem e, ki jo  je  
predvideval p rvo tn i investicij
ski program . Zato se  pojavljajo  
danes v  proizvodnji ozka grla 
in  neusklajenost m ed posamez
nim i fazam i v proizvodnji. P ro
izvodnja v  novih  p rosto rih  je 
znatno dražja, saj so močno po
rasli stroški prostorov, to  je  
ogrevanja, razsvetljave, vode in 
podobno v  p rim erjav i s staro  
lokacijo. Tako poslovni uspeh 
za le tošn je  prvo po lle tje  ni rav 
no spodbuden. P rob lem atiko  v 
zvezi s tem  je ob ravnaval tudi 
delavski svet DO n a  avgustov
ski seji in  sp re je l program  
ukrepov za izboljšan je  stan ja  v 
tozdu TIO.

K er im a p rog ram  pnevm a
tike in  h id rav like  za vse nas 
pom em bno vlogo, ki sm o m u jo 
dali v  sredn jeročn ih  p lan ih  in 
v  družbenem  dogovoru o raz
v o ju  občine R adovljica, m ora
m o posvečati vso pozornost 
u resničevanju  razvo ja  tozda 
TIO. V izdelavi je  investicijski 
p rogram  TIO 2, ki bo zajel 
p redviden nakup  oprem e. S 
tem  bi bili dani šele vsi pogoji 
za razvoj program a.

K oordinacijski odbor se je  
sestal 22. sep tem bra, dnevni red  
je  vseboval poleg preg leda skle
pov še poročilo o višini sovla
ganj v  tozd TIO, s tan je  zalog 
in  realizacijo pred loga ukrepov 
za izboljšanje s tan ja . Delegati 
so pregledali sk lepe p rejšn je

zdravil predsednik sveta KS 
Lesce in  jim  zaželel dobro po
čutje m ed leškim i godbeniki. 
Po k ra tk em  oddihu in  pogovo
ru  se je  program  obiska začel 
odvijati po naprej sprejetem  
dogovoru. Že ob 17. uri je  bil 
prom enadni koncert na  Bledu 
in skupna parada. Sele ob 
skupni večerji v  Radovljici je 
prišlo do sproščenega pogovo
ra  in  ig ran ja . Godbeniki Naše 
sloge so pretežni del ita lijan 
ska m anjšina, ki živi na ob
močju občine Buje. Med seboj 
veliko govorijo italijansko, ven
dar to  nas ni motilo, tud i in 
štrum enti so se pomešali in 
igrali, sk ra tk a  p rija te ljstvo  je  
bilo n a  višku.

Č eprav u tru jen i od naporne 
poti se je  srečanje odvijalo ve
selo, sproščeno in  prijateljsko,

seje in  ob tem  dali nekaj b i
stvenih  pripom b glede zakloni
šča, reiklamacij na celotnem  ob
jek tu  in  ured itve skladišča m a
teria la . O bjekt bo tehnično 
prevzet predvidom a v  jan u a rju  
1982. Izrazili so tud i pom isleke 
glede ceste, ki naj bi potekala 
neposredno za objektom .

N aložba v  tozd TIO se je  
prvič izvedla v le tu  1980, ko so 
ostali tozdi v DO Veriga p ri
spevali k plačilu  anu ite t za k re 
dite, n a je te  ob gradnji. S tan je  
naložb ob konou leta se je  re 
valoriziralo, ko t to  predvideva 
sam oupravni sporazum . V laga
nje v  TIO se bo še nadaljeva
lo, saj nekaj le t TIO še ne bo 
sposoben sam  vračati anuitete. 
O dplačevanje teh  preneha v  le
tu  1985. K er pa je  v  izdelavi in 
vesticijski program  TIO 2, bo 
potrebno razm isliti o  n ad a lj
njem  združevanju . P red  tem  je 
treba natančno  opredeliti raz 
voj posam eznih tozdov in n ji
hovih proizvodnih program ov 
ter se odločiti, k a tere  opuščati 
in zan je  iskati nadom estilo v 
TIO. To je  ena važnih  nalog 
vodstva delovne organizacije v 
prihodnje.

U krepi za izboljšanje s tan ja  
v tozdu TIO se že realizirajo , 
predvsem  kratkoročni. Razvoj
ne naloge norm alno potekajo. 
Še vedno pa ni rešeno vpraša
n je  vk ljučevan ja  ostalih  tozdov 
v proizvodni program  TIO. S 
tem  bi lahko zm anjšali velik  
obseg kooperacijskega sodelo
vanja z zunanjim i partnerji. 
Zaloge vseh v rs t so se  v tozdu 
TIO m očno povečale, zato p ri
m anjkuje  o b ra tn ih  sredstev. 
K er pa tozd TIO n e  razpolaga 
z lastn im  delom poslovnega 
sklada za o b ra tn a  sredstva, po
kriva večje zaloge izključno s 
krediti, s tem  pa odvaja zna
ten del dohodka za obresti.

K er je  delegatom  že potekel 
m andat, je  delavski svet delov
ne organizacije  im enoval nov 
odbor. Z aradi kontinu ite te  de
la so ostali isti člani še za p ri
hodnji dve leti, predsednik  pa 
je  tov. Janez  Globevnik.

M. K ozam ernik

vendar počitek je  potreben. 
Vseh 52 gostov sm o mi leski 
godbeniki razvozili po svojih 
domovih in  nato  še dom a po
zno v  noč nadaljevali pogovore.

Naslednji dan ob 9. u ri je 
bil skupni zbor v  centru, od ko
der smo krenili skupno na blej
ski grad in  od tam  dalje proti 
V intgarju . Peš sm o prehodili 
sotesko V intgar in  se povzpeli 
na K atarino nad  Zasipom. 
Oglasili so  se in štrum en ti in 
veselja ni bilo tak o  km alu  ko
nec. Ob slovesu smo si zaželeli 
srečno in km alu n a  svidenje.

To zadnje na  sv idenje  je  bi
lo že 19. in  20. septem bra, ven
d ar datum i so se križali s sre
čanjem  pihalnih o rkestrov  v 
Štorah. 4. 9. je  bilo v  Š torah 
soglasno dogovorjeno, da Le
ščani po u radnem  delu takoj 
odpotujejo v  pobrateno občino 
Buje, k a jti praznik grozdja je 
sam o enkra t v letu.

Že 19. 9. ob 19. u ri je  bil na 
program u koncert v  zadružnem  
dom u Babiči. Tudi za nedeljo 
20. 9. je  bil zelo pester p ro
gram . Po veličastnem  sprejem u 
in odigranem  koncertu  so nas 
naši gostitelji razvozili po oko
lici na  spanje in  lepo pogosti-

Šport
Balinanje —  Veriga 
prva in tretja

Tudi balinanje, ko t 10. šport
na panoga delavskih športnih 
iger je  za nam i. Konec sep
tem bra  je  bil nam reč na bali
nišču v Radovljici tu rn ir, k i je  
veljal za občinsko sindikalno 
prvenstvo.

Za tekm ovanje se je  p rija 
vilo deset ekip, ki so bile raz
deljene v štiri predtekm ovalne 
skupine. K er je  ba linan je  ena 
naših  najm očnejših  in  tu d i na j
m nožičnejših športn ih  disciplin 
so na tu rn ir ju  seveda nastopili 
tud i naši balinarji. Žreb je  od
ločil naši prvi ekipi drugo, na
ši drugi ekipi pa četrto  pred
tekm ovalno skupino.

Tako je  naša p rva  ekipa 
ig rala  v  skupini z A lpetourom . 
K er je  bila to skup ina  s samo 
dvem a ekipam a so odigrali dve 
srečanji. V prvem  so zmagali 
naši balinarji z rezu lta tom  13:5, 
v  povratnem  srečan ju  pa so iz
gubili z 9:13. Z aradi boljše raz
like so se v  polfinale plasirali 
naši balinarji.

Ekipa Verige II je  nastopila 
v  predtekm ovalni skup in i z ek i
pam a D ruštva invalidov  in 
Elan II. Tudi tu  so bili naši 
boljši. P rv e  so odpravili z re 
zultatom  13:6, d ruge pa s 13:6.

Po končanem  pred tekm ova
n ju  s ta  se v polfinalu  pom erili 
m ed seboj obe naši ekipi. Brez 
večjih  težav so zm agali Slavko 
Kosi, Janko  Kosi, A nton Belak, 
P e te r Tonejc ml. in  P e te r To- 
nejc starejši, ki so sestavljali 
našo drugo ekipo in  se kvalifi
cirali v  finale. T ako so se v  
fina lu  srečali z zmagovalcem  
druge polfinalne skupine, to  je 
z ekipo D ruštva upokojencev. 
V dokaj enakovredni igri so 
bili naši balinarji vseeno boljši 
in  z rezultatom  13:7 zasluženo 
zm agali te r  s tem  postali ob
činski sindikalni p rv ak  za le
to  1981.

tev po domače. V nedeljo do
poldne smo si skupno ogledali 
vinsko klet v Umagu, tudi na 
pokušino so nas peljali. Ogle
dali sm o si plantaže grozdja na 
obm očju Um aga in  Novigrada, 
sk ra tk a  kom pletno Buj štino, ka
kor jo  oni po domače im enuje
jo. To je  delovna organizacija 
PIK  — Umag.

Popoldne smo s prom enad
nim  koncertom  odprli praznik 
grozdja v  B ujah, s skupnim  n a 
stopom  sodelovali v  povorki in 
tako prispevali svoj delež k n ji
hovem u prazniku, ki je po na
vzočnosti ljud i in  tu ristov  za 
njihov k ra j velikega pomena.

N aša p rva  ekipa v  postavi 
M arjan Šlibar, Janez Macuh, 
S tane Jerm an , V iktor Zakov- 
šek in  Jan k o  Macuh, je  v bo r
bi za tre tje  m esto brez težav 
odpravila LIP z Bleda z rezul
tatom  13:1 in  osvojila tre tje  
mesto.

Obe ekipi s ta  tako  osvojili 
skoraj m aksim alno število točk 
in s tem  precej izboljšali naš 
položaj v  tekm ovan ju  za n a j
boljši športn i kolektiv  v obči
ni.

K ončna uvrstitev :
1. V eriga I
2. D ruštvo  upokojencev
3. V eriga II
4. LIP Bled
5. U pravn i organi
6. E lan I
7. A lpetour
8. E lan II
9. Invalid i

10. Isk ra  Otoče

Kros,
preizkušnja vztrajnosti

K ros je  šport, ki je  v zad
njih  le tih  doživel precejšen raz 
mah, predvsem  kot športno re 
k rea tivna  panoga. P rav  zato bi 
pričakovali, da bo udeležba na 
občinskem  sind ikalnem  prven
stvu  m nožičnejša kot je  bila 
na zadnjem  v soboto 10. okto
bra v  M ošnjah. Vzrok nekoliko 
slubši udeležbi pa je  verjetno 
tudi deževno vrem e. P rav  za
rad i s lab ih  vrem enskih  pogo
jev pa udeleženci zaslužijo to 
liko več pohvale.

K ot p re jšn ja  le ta  je  bilo tu 
di to k ra t tekm ovanje v  krosu 
c rgan izrano  v  M ošnjah. Na p re
težno ravn insk i in  nekoliko 
lažji progi kot lan i so se pom e
rile m ed seboj ženske v  dveh, 
moški pa v  štrih  starostn ih  k a 
tegorijah. Dolžina proge za žen
ske je  bila  2 km, za moške pa 
4 km. Med ženskam i do 30 le t 
je  bila  p rv a  H elena Krivec, 
druga pa B reda Blatarič, obe 
članici našega kolektiva. P rav  
tako so se v  starostn i katego
riji n ad  30 let, k je r je sicer

Iz Buj so nas izredno p ri
jazni gostitelji odpeljali na 
»Momijan« v  ob jek t »Istarska 
konoba«, tu  so zopet prišli do 
izraza naši inštrum enti. Igrali 
sm o za p rija te lje  in  za svoje 
veselje, tudi njihovi baloni, na
polnjeni z m alvazijo, so se p ri
dno praznili.

Z nam i so bili tud i pred
stavnik i k rajevne skupnosti Le
sce te r člani njihove krajevne 
skupnosti.

Vsa ta  srečanja  je  potrebno 
doživeti. Č eprav je  bilo dosti 
naporno, je  bilo p rije tn o  in  za
res enkratno.

J. Avsenik

zmagala Slava Čop (Upravni 
organi Radovljica), tu d i naše 
predstavnice dobro odrezale ; 
druga je bila H ilda Silič, tre tja  
Olga Heberle, če trta  pa  M arija 
Urh.

Med moškimi sm o im eli n a j
boljšega predstavn ika  v  s ta 
rostn i kategoriji do 27 let. Sre
čo Kopač je  nam reč zasedel za 
R eberšakom  iz Elana 2. mesto, 
sledila pa s ta  m u  n a  tre tjem  
ozirom a četrtem  m estu  Tine 
Zupan iz Elana in  D rago Vidic, 
član našega kolektiva. Om eniti 
velja še Miloša Janšo, ki je ßil 
tre tji v  skupini 27 do 35 le t in 
F rida  Skum avca, ki je  zasedel 
drugo mesto v  konkurenci mo
ških nad 40 let. K  prem očni 
zmagi Verige v  končni razv r
stitv i pa so seveda prispevali 
vsi nastopajoči, saj so se po že 
večkrat opisanem  k ljuču  toč
kovala vsa dosežena m esta.

Končni v rstn i red :
1. Veriga 91 točk
2. Iskra  Otoče 41
3. Elan 25
4. U pravni organi 19
5. O brtno združenje 17

itd.

Veriga prevzela 
vodstvo

Konec sep tem bra  in  v  prvi 
polovici ok tobra smo tekm ova
n ju  za najboljši športn i kolek
tiv  v  občini Radovljica dodali 
še dva športa: balinan je  in
kros. V obeh športno rek rea 
tivn ih  panogah je  b ila  zmaga 
Verige tako prepričljiva, da se 
je  Veriga v  skupni razv rstitv i 
močno u trd ila  na  prvem  mestu. 
V ok tobru  bi po razporedu  
m oral biti v  okv iru  občinskih 
sindikalnih  p rvenstev  prvič na 
sporedu tud i orientacijsk i po
hod. Za tekm ovan je  se je  p ri
javilo le sedem  ekip  (dve iz Ve
rige), k a r pa je  bilo  po sklepu 
kom isije za športno rekreacijo  
pri občinskem  sv e tu  sind ikata  
prem alo, tako da je  bilo tek 
m ovanje odpovedano. Sicer pa 
je  malo verjetno , da bi p rav

Odbor za spremljanje 
skupne naložbe v tozd 
TIO ponovno začel z delom



orien tacijsk i pohod prinesel 
kakšne b istvene sprem em be na 
lestvici najbo ljših . Pač pa je 
po ba linan ju  in  krosu  prišlo do 
sprem em b n a  n ižjih  mestih. 
LIP Bled se  je  u trd il na tre t
jem  mestu, m edtem  ko je  Iskra 
Lipnica zd rkn ila  s tre tjega  na 
peto  mesto. Tudi Isikra Otoče 
se je  s pe tega  pom aknila za 
m esto više. V endar so razlike 
od tre tjega  do petega mesta 
tako m ajhne, da bo verje tno  še 
prišlo do sprem em b.

Do konca le ta  sta  nam  tako 
ostala še nam izni tenis in tek
m ovanje v  keg ljan ju  — posa
mezno na 50 lučajev. Vrstni 
red  pred zadnjim a dvem a šport
nim a panogam a pa je  nasled
n ji:

1. Veriga 1.342 točk
2. Elan 1.225
3. LIP Bled 630
4. Iskra Otoče 612
5. Iskra L ipnica 593
6. Z druženje obrtn ikov  349
7. Vezenine Bled 299
8. P lam en K ropa 266
9. GG Bled 233

10. PTT R adovljica 203
i td - F. Vovk

Poročilo o odigranih 
tekmah košarkarskega 
kluba SŽ Veriga Lesce 
v spomladanskem 
jesenskem kolu

K K  V eriga je  v  letošnjem  
le tu  tekm oval ponovno v  go
ren jsk i ligi B. V ligi A sodelu
jejo samo ek ipe iz ožjega ob
močja K ran ja . V ligi spom la
danskega in  jesenskega kola 
smo dosegli naslednje  rezu lta te  ;

VERIGA : GUMAR 46 : 70 
PLAMEN : VERIGA 85 : 37 
VERIGA : MEDVODE 45 :69 
VERIGA : M OJSTRANA 79 :82 
ŽIROVNICA : VERIGA 67 : 68 
VERIGA : ELAN 66 : 70 
SAVA B : VERIGA 63 : 64 
VERIGA : PLAM EN 62 : 69 
MEDVODE ; VERIGA 102 : 84 
M OJSTRANA : VERIGA 65 :66 
VERIGA : ŽIROVNICA 56 : 55 
ELAN : VERIGA 35 : 84 
VERIGA : SAVA B 73 : 83

Zbrali sm o 8 točk in  pri
stali n ek je  v  sred in i lestvice. 
G lede na  težko finančno stan je  
kluba, ki je  na jtež je  od usta
novitve le ta  1975, sm o tega re 
zu lta ta  lahko  veseli in  zadovolj
ni, saj sm o daleč najm lajše  
m oštvo v  ligi. Ekipa je  bila 
okrnjena zarad i odhoda igral
cev v  JLA. Ce bo finančna si
tuacija  bo ljša in  bomo lahko 
tren ira li tu d i pozimi vsaj 1-krat 
tedensko v  telovadnici, potem  
bodo gotovo rezu lta ti boljši. Z 
neurejenim  financiran jem  je 
zelo vprašljiv  n ad a ljn ji obstoj 
KK Veriga. Č lani k luba so de
lavci, š tu d en tje  in  dijaki. Žal 
se KK še vedno  ubada s pro
storskim i težavam i, čeprav je 
zanim anje ig ra lcev  in  gledal
cev veliko. K oristno  bi bilo, da 
bi klub dobil več finančne 
podpore in  razum evan ja  zno
tra j DO in  v  k ra jevn i skupno
sti Lesce. Saj se  v  k lubu  zbi
ra jo  mladi iz  DO kot iz k ra 
jevne skupnosti, k a r je  poseb
no dobro za m lajšo generacijo. 
P ra v  bi bilo, da se v  čim kraj- 
šem  času sk u ša jo  rešiti pro
blem i kluba, sa j vemo, da ra 
zen nogom eta n i druge mno
žične aktivnosti v  Lescah in  je  
tud i v bližnji prihodnosti ni 
pričakovati. Jože Hozjan

Kadrovske vesti
Novosprejeti delavci:
TOZD V zdrževanje: Bojan Košnik, Franci Lunder, Jožef Po

točnik
TOZD Sidrne verige: N enad Sekulič, Slavko K oprivnik, Voj

ko Dvoršak, Rafael Kolbl
TOZD V ijakarna: A nton K ejžar, D arinka M edved 
'TOZD TIO: Jože R opret, N iko Hikel, B ranko Bagar, A ndrej 

Lesic, Ludvik Jug, Janez  Legat, V alerija Ambrožič, Jožo Bjela- 
novič, Perica Babič, Igor Urevc

TOZD Kovačnica: L jube Stojanovski, Rom an Vilman 
TOZD V erigam a: D ragica Tomič, Ism et Zukič, Mirko R utar, 

E rnest Zych
STK : Roman Pogačar

Prišli iz JLA:
TOZD V zdrževanje: D ragan Vidic, Milan Mulej 
TOZD O rodjarna: M arjan  Oman 
TOZD V ijakarna: Z dravko Novak

Prenehali z delom:
TOZD V erigam a: S lavko Razinger, Mile Repa j a, M irko R u tar 
TOZD V zdrževanje: Rado Pirc 
TOZD Kovačnica: M etodi Tem elkov 
TOZD TIO : Vilibald Klöckl

kadrovska služba

Nesreče pri delu v septembru 1981
V septem bru  se je  ponesrečilo devet delavcev:

M iran B ratuša TOZD orodjarna
Janez  Pogačar TOZD orodjarna
F ran c  M encinger TOZD orodjarna
Jan k o  Režek TOZD TIO
N edeljko Mičič TOZD v ijakarna
F ranc  Avsenik TOZD vzdrževanje
B ajro  Čižmič DSSS kom erciala
Tom islav Ljepojevič TOZD kovačnica
V ladim ir D ebeljak TOZD kovačnica

V sep tem bru  sta 
sicer:

bo lničarki nudili prvo pom oč 503nkrat, in

Vrezi, vbodi 36-krat
O pekline 9-krat
U darnine, stiskanine 21-krat
Glavoboli, zoboboli 92«krat
T u jk i v očeh 7-ikrat
Želodčne bolečine 14-krat
Preh lad i, bolečine grla 18«krat
P rev ijan je  poškodb 87-krat
M erjenje krvnega p ritiska  91-krat
O stale in tervencije 128-krat

V sep tem bru  smo zabeležili začetni požar 
verige.

v  TOZD sidrne 

iz SVD

Tekmovanje enot CZ na Bledu
V nedeljo, 27. 9. 1981, je  bi

lo  n a  Bledu tekm ovan je  p ri
padnikov  gasilsikh enot civilne 
zaščite. To je  pregledna te k 
ma usposobljenosti posam eznih 
enot v  okviru  dopolnilnega po
uka. Posam ezne desetine so 
pokazale izredno prip rav ljenost 
in  izvežbanost. R ezultati v  po
sam eznih kategorijah  p a  so n a 
sledn ji :

M oški do 45 le t — v a ja  z 
MB, število točk je nasledn je :
1. K S B egunje I. 878
2. L IP  Bled — Rečica 872
3. E lan B egunje 868
4. V eriga Lesce I. 864
5. L IP  Bled — Tomaž Godec 819 

Moški nad  45 let, v a ja  z MB
1. V eriga Lesce II. 844
2. P lam en K ropa 832

Moški do 45 let, v a ja  s hi
dran tom

1. H otel Golf Bled 912
2. KS Radovljica I. 910,4
3. Triiglav-Gorenjka Lesce

906,8
4. KS Brezje 906,7
5. Isk ra  Otoče 905,7
6. P sih iatrična bolnišnica 

B egunje 904
7. KS B egunje II 902,5
8. KS Lesce 895,5
9. K S S redn ja  D obrava 891

10. K em ična P odnart 890,1

V tej kategoriji je  nastopilo 
30 enot.

Moški n ad  45 let, va ja  s h i
drantom
1. KS Zasip 870,6
2. KS M ošnje 865
3. KS Bled — M ilno 714,9

Ženske do 40 let, vaja s h i
drantom
1. Vezenine Bled 689
2. P ark  Hotel Bled 685,5

Ženske nad  40 let, va ja  s 
hidrantom
1. Hotel Toplice Bled 692

Nastopilo je  47 enot. Vse 
tekm ovalce in  sodelavce sta  po 
končni razg lasitv i pozdravila 
pomočnik republiškega sek re
ta rja  za LO tov. Kob ar in  se
k re ta r  kom iteja  za LO občine 
Radovljica tov. Rozman.

V pozdravnih  besedah je 
bila izrečena pohvala občini, 
da je  med prv im i v  Sloveniji 
po prip rav ljenosti in  usposob
ljenosti eno t civilne zaščite. 
O benem  pa je  to  obveza, da se 
v  prihodnjem  le tu  na pregled
ni tekm i pojavijo  p rav  vse 
enote civilne zaščite, tako  iz 
krajevn ih  skupnosti kot delov
nih  in  drugih  organizacij.

A. C.

Viktorju 
Mraku — 
našemu 
Cviku 
v spomin

Bil je  četrtek, norm aln i delovni dan, in  na  program u 
za nas am aterje g lasbenike četrtek  pom eni redne vaje  
v  D ružbenem  centru  Lesce. Zbirali smo se zadržani, vsi 
inštrum enti so bili tiho, vsi smo že v  popoldanskih urah  
zvedeli, da je  k ru ta  usoda iztrgala iz naše sred ine  god- 
benika-am aterja  V ik to rja  M raka, našega Cvika, kakor 
smo ga mi godbeniki im enovali.

Polnih deset le t je  bil predan našem u ko lek tivu  god
benikov DPD Svoboda Lesce, deset le t je  izvabljal zvo
ke iz svojega k larine ta  — saksofona, deset le t nas je  
zabaval na  raznih srečan jih  s svojo harm oniko. K akor 
je  najlepši dan pom ladi, ta k  si bil ti  Cvik m ed nami, 
vedno vesel in  razigran . 27. avgusta, bil je  tu d i četrtek, 
ko smo si segli v  roko  in  ti  skrom no te r  p rija te ljsko  
zaželeli zdravja in  sreče ob tvojem  ro jstnem  dnevu. Nih
če ni pomislil, da je  b ila  29. pom lad zate zadnja, in 
nihče ni mislil, da se bo tvo ja  življenjska pot končala. 
Nesreča, ki te  je  doletela na  tvojem  delovnem  mestu, 
je  zapustila globoko brazdo •— praznino, m ed nam i god
beniki, v  tvoji družini pa neizm erno bolečino.

Vito — rad i sm o te  im eli —• v  tebi je  bila  raz ig ra
nost, veselje, sreča, k a r  je  za življenje potrebno.

Predan  si bil glasbi, sodeloval si vsepovsod, vsa 
glasbena ku ltu ra  našega k ra ja  in  okolice te  je  poznala, 
od godbenikov, pevcev Verige, harm onikarskega orkest
ra, svoje znanje si p renašal tudi n a  m lajše rodove. Za 
vse si imel čas, vse si u red il tako, da smo bili vedno vsi 
zadovoljni. Vito, kako na j se ti za vse to  zahvalim o !

Da to niso le  p razne  besede n a  papirju , se je  po
kazalo tudi na tvoji zadnji poti, ko sm o te  ponesli v 
tvoj p reran i grob. Pokopališče je bilo polno, vsak  je  ho
tel, da se poslovi od p rija te lja  ■—■ godbenika, ta b o  tvoji 
leski godbeniki, k ak o r tud i ostali godbeniki, od Naše 
sloge iz Babičev, občina B uje SRH, pa jeseniški žele- 
zarji, godbeniki iz Štor, Gorij, tvoji pevci, sk ra tk a  vsi 
tvoji resnični p rija te lji. V ito  — vse prezgodaj se je  tvoja 
življenjska n it p re trgala! Vso to žalost so poglobili še 
zvoki zadne skladbe »Oj, m ladost ti moja«. K ako sm o ■ 
p rek rili tvoj zadnji dom  z cvetjem ! S kakšno bolečino 
v  srcu  smo odhajali od tvojega zadnjega dom a! Vsi, s 
katerim i si z veseljem  sodeloval, in  vsi, k i sm o ljubili 
tebe in  tvojo glasbo, sm o se nemo, s solzami v  očeh te r 
z veliko bolečino poslovili od tebe.

Vsak zvok k la rine ta  ■—■ harm onike bo živ spomin 
na  tebe  Cvik, takega smo te poznali in  ta k  boš živel in 
ostal v naših Brcih.

DPD SVOBODA LESCE 
godba na  pihala

VETER

Bil je  m račen zim ski dan, 
na  nebu  viseli oblaki so sivi, 
p ihal od severa v e te r  je  hladan, 
prazno nebo brez zvezd otožno je  bilo.

Ne vidim  ničesar, 
slišim  še manj, 
le  m rzlega vetra  mi šum  
boža otožni obraz.

Zvezda večerna p red  mank> se skriva, 
sreča je  m oja v  neskončno daljavo odšla, 
sonce, ki grelo ž iv ljen je  si moje, 
odm ikaš v  večni se  m eni zaton.

T erezija  Lük

Z A H V A L A
Ob nenadni in boleči izgubi drage mame Marije Beravs se 

zahvaljujem tozdu Sidrne verige za podarjeni venec in izrečena 
sožalja. Hvala tudi vsem, ki so jo spremili na njeni zadnji poti.

Sin Jaka



Program kina Radovljica

Za nagradno  križanko, objavljeno v  zadnji V erigi, so bili izžrebani naslednji reševalci: p rva 
nagrada  170 din Lidija Dežman, druga 110 din D arko P o la jnar in Branko Hum ar, tre tja  80 din Mil
ka Šm it in Z dravko Muhovec.

Rešitev današn je  križanke pošljite do 7. novem bra 1981.

Bil sem na proslavi ABC 
televizije v New Yorku

Bili smo še kakih  dvajset 
k ilom etrov oddaljen i od New 
Yorka, vendar pa so se neka
tere  m an h attan sk e  stolpnice 
že p rav  lepo videle, predvsem  
W orld trade  cen ter, ki je  tre 
nutno naj višja  stavba na sve
tu . P ravzap rav  s ta  to dve 
zgradbi, ki s ta  popolnom a ena
ki, m erita  v  višino 411 m etrov 
in im ata  110 nadstrop ij. Stolp
nice na  M anh attan u  im ajo pač 
tako p re tiran e  dim enzije, da 
pomisliš, ko se prvič znajdeš 
med njim i, da si prišel na neki 
drug svet.

NewyorSki sky line  je  nastal 
v zadnjih  šestdesetih  letih. To 
je  skupek  stolpov, v  k a te rih  so 
predvsem  pisarne. Ponaša se s 
tem, da im a že od le ta  1908 
najv išje poslovne stavbe na 
svetu. Prvi je  bil nebotičnik

S ingerjeve tovarne šivaln ih  
stro jev  s 187 m etri, nato  pa je  
sledila v rsta  drugih, med n jim i 
tud i G rysler Building (306 m), 
E m pire s ta te  Building, zdaj pa, 
kot sem  že omenil, W orld trad e  
center.

Po slabi uri vožnje sm o p ri
speli do p redm estja  Queens, 
k je r  sm o bili priča m anjši p ro
m etni nesreči. Sam a prom etna 
nesreča ne bi bila nič poseb
nega, m alo cviljenja gum, m a
lo ropo tan ja  in  n a to  še nekaj 
k regan ja , p rav  tako  ko t p ri 
nas. M ojo pozornost je  vzbudil 
šele policist na  konju, ki se je  
med množico najrazličnejših  
avtom obilov h itro  preb ija l do 
k ra ja , k je r je  počilo. Z arad i te  
m alenkosti seveda prom et ni 
bil p ra v  nič oviran, v en d a r 
smo se k ljub  tem u zelo počasi

prem ikali naprej, k a jti gneča 
je  bila zares velika. Ko smo 
prečkali East R iver, je  bilo m a
lo bolje, kajti m esto se je  že 
nekoliko izpraznilo.

Skoraj v h ipu  smo se zna
šli med sam im i nebotičniki in 
le  redke so b ile  stavbe, ki so 
im ele manj ko t deset nadstro - 
pij. Malo se je  že zmračilo in  
v  soju  luči se mi je  mesto zde
lo še veličastnejše kot sicer. 
Poskušal sem  p rim erja ti naš 
blok, ki niti n i tak o  m ajhen, 
s stavbam i na M anhattanu  in 
ugotovil sem, da bi bil p rav  
neznaten.

Ustavili sm o se pred  m anj
šo stavbo, saj je  im ela le šest
indvajset nadstrop ij in  nad 
vhodom  sem  p reb ra l napis: 
»The W aldorf Astoria«. To je  
bil hotel, v  ka te rem  smo bili 
nastanjeni, in ki slovi kot eden 
najboljših  hotelov v  New Yor
ku. K asneje sem  se prepričal, 
da hotel nim a zastonj tako vi
sokega renom eja. Vse, od iz- 
gleda pa do postrežbe in  po
zornosti do vsakega gosta, je  
bilo na visokem  nivoju.

Nekaj u r sem  že čutil za
spanost, ko pa sem  po večerji 
odšel v  sobo, m e je  zaspanost 
minila. Vsedel sem  se pred te
levizor z upanjem , da bom po
stal zopet zaspan. Po kakih  
dveh u rah  m i je  res uspelo 
zadrem ati, v en d ar sem  nato  
spal le nekaj ur, k a jti že ob 
štirih  z ju traj m e je  prebudilo  
zav ijan je gasilskih, policijskih 
in reševalnih avtom obilov. Te-

OD 5.11. DO 2.12.1981

LOVEC
am eriški barvni film 
5., 8. in  10. 11. ob 20. u ri

HERBI ZNOVA TEKMUJE 
am. barvn i zabavni film 
7. 11. od 18. uri, 8. 11. ob 
16. uri

SVET JE  POLN OŽENJENIH 
M OŠKIH

angleški barvni film
7. in 9. 11. ob 20. uri, 8. 11.
ob 18. uri

ŽGEČKLJIVE ZGODBE 
zah. nem ški barvni film
11. in  16. 11. ob 20. uri, 15.
11. ob 18. uri

PR IH A JA  JEZDEC 
am eriški barvni film
12. in  14. 11. ob 20. uri

DELO ZA DOLOČEN CAS 
jugosl. barvni film
13. in  17. 11. ob 20. uri

PEPELKA
am. barvni risani film
14. 11. ob 18. uri, 15. 11. ob 
16. uri

ZBOGOM LJUBEZEN, 
ZBOGOM

ita lijansk i barvni film
15. in  18. 11. ob 20. uri

DRAKULA
am eriški barvni film 
19. in  21. 11. ob 20. uri, 22.
11. ob 18. uri

ga dne je  bil nek je  v  bližini 
neki večji požar, vendar pa za
v ijan je  siren  tam  ni nič nena
vadnega, kajti m esto je veliko 
in zato se tudi stalno  nekaj 
dogaja. Poskusil sem  ponovno 
zaspati, vendar nisem  mogel 
več, zato sem spet prižgal te 
levizor in  do za jtrka  gledal r i
sane filme.

S spancem  sem  imel težave 
vse dni, ki sem  jih  preživel v 
New Y orku, to pa predvsem  za
rad i prem ika življenjskega r i t
ma. L ilijana s tem  ni im e
la toliko problemov, k a jti že 
med vožnjo z letalom  jo je  p ri
čel boleti h rbe t in  je  zato m o
ra la  nekaj dni preležati v  po-

OTOK PIRATOV
am. barvni pustolovski film 
20., 22. in  24. 11. ob 20. uri

TOMI JOKOM, JER I SKOKOM 
am eriški barvni film  
21. 11. ob 18. uri, 22. 11. ob
16. uri

HARLEKIN
avstralski barvni film 
23. in  25. 11. ob 20. uri

LEGENDA O KASTERJU 
am. barvni w estern  film
26. 11. ob 20. uri, 29. 11. ob 
18. uri

Čl o v e k  i m e n o v a n
BULDOŽER

ital. barv. pustolovski film
27. 11. ob 20. uri, 28. 11. ob 
18. uri

NESPRETNI DETEKTIV 
am. barvni zabavni film
28. 11. ob 20. uri, 1. 12. ob 
18. uri

ZAKAJ NE PRIDEŠ V MOJO 
POSTELJO

danski barvni zab. film
29. 11. in 1. 12. ob 20. uri,
30. 11. ob 18. uri

MANEKENKA IN DETEKTIV 
am. barvni zabavni film
30. 11. in 2. 12. ob 20. uri

stelji, zato je  spala  tak ra t, ko 
jo je m anj bolelo.

D ejan mi je  dejal, da mi 
m ora že prvi dan razkazati 
čimveč m esta, da bom  kasneje 
tud i Siam lahko hodil po uli
cah brez nevarnosti, da bi se 
izgubil. On je  New Y ork po
znal skoraj bolje kot jaz Ljub
ljano in  je  bil zato odličen vo
dič. Obiskala sva TV hiši ABC> 
in NBC in  povsod so n a ju  ze
lo prijazno spre je li te r  nam a 
hoteli čimveč pokazati, toda 
dopoldne je  zelo h itro  minilo 
in m orala sva n a  kosilo.

(se nadalju je) 
V inko Bogataj

URNIK ŠPORTNO REKREATIVNE DEJAVNOSTI
V m esecu ok to b ru  sm o zopet pričeli z rednim i rek re 

acijskim i vadbam i v  telovadnici osnovne šole v  Lescah 
in  na kegljišču  v  dom u upokojencev v  Radovljici. Re
kreacijsko telovadbo za moške d v ak ra t tedensko tud i 
letos vodi tov. F rido Skum avc, odbojko za ženske pa tov. 
F ranc Gop. U m ik  teh  redn ih  vadb pa je  naslednji: 

Ponedeljek:
R ekreacija  moški od 19.30 do 21.00 
Č etrtek  :
O dbojka ženske od 19.00 do 20.30 
R ekreacija  moški od 20.30 do 22.00 
Petek :
K egljan je  od 16.00 do 18.00 (2 stezi); — od 18.00 do 
20.00 (1 steza)

F ranci Vovk

Vinko Bogataj na ulicah New Yorka

VERIGA je glasilo delovne organizacije Slovenske železarne 
— Veriga, n. sol. o., Lesce. Izhaja enkrat mesečno. Ureja 
uredniški odbor: Zdenka Arh, Božena Vidic, Dora Toneijc, 
Marjan Stipenski in Mitja Torkar. Odgovorni urednik Mitja 
Torkar. Glasilo je po 7. točki 36. člena Zakona o obdavčeva
nju proizvodov ins toritev v prometu (Uradni list SFRJ, št. 
33/72) in mnenju sekretariata za informiranje SRS prosto 
plačila prometnega davka. — Tiska Tiskarna Ljubljana.


